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S u p e n s o tty s o w i u ro d z iło  s io  d z iecko , 
a  ra d n y  b ie rz e  n ie ty p o w y  ślub

B artoszow i B anaszakow i, sołtysow i 
Goli, który na początku roku zdobyt tytuł 
Supersottysa w plebiscycie „Gazety Jaro 
cińskiej" i portalu jarocinska .p l, urodził 
się  drugi syn - A ntoni. - To o czek iw a 
n ie  na now ego członka  rodziny i m o m en t 
pierw szego  spo tkania  są n ie  do opisania.
Jestem  bardzo szczęśliw y, bo po raz drugi 
zo sta łem  ojcem  i m am  ju ż  dw óch w spa
niałych synków  w dom u. J e s t to przeżycie  
n ie do opisania. - mówi sołtys. - R azem  
z żoną  c ieszym y się , ż e  rozw iązanie tak  
przeb ieg ło  i syn ek  je s t zdrow y - dodaje.

Dni do ślubu odlicza natom iast żerkow- 
ski radny Wojciech Raś, który w połowie 
m iesiąca stan ie  na ślubnym  kobiercu. Nie 
będzie to-jednak uroczystość, jakich wiele.
- Sam  ślub ' m am y w nietypow y dzień , bo

Wih'nrJ

Czy mieszkańcy wybierają się w tym roku 
na Jarocin Festiwal?

Festiwal w naszym mieście odbywa się co roku. Jedni mieszkańcy są  zagorzałymi przeciwnikami tej imprezy i wytykają jej minusy. 
Jednak  są  i tacy, którzy bezwzględnie popierają tę inicjatywę kulturalną w Jarocinie. Zapytaliśmy kilku przypadkowych przechodniów, 
co m yślą o JF. (wer)

w poniedzia łek. Data te ż  n ie je s t przypad
kowa. W ybraliśm y ją  celow o. Z aczęliśm y  
ze  sobą ch o d zić  1 styczn ia  2 0 1 1  roku  
i teraz w ybraliśm y d a tę  1 7 
lipca  2 0 1 7  - mówi przy 
szły pan młody. - Dla 
nas najw ażniejszy je s t 
ślu b  ko śc ie ln y  i to, 
co  s ię  o d b ę 
d z ie  p rze d  
P a n e m  
B o g ie m , 
a r e s z ta  
to  d o d a t
ki. Po pro
s tu  ch cem y  , 
zapam iętać ten  
w yjątljpw y c za s -

dodaje rajca, który dzień później wyruszy 
z żoną w podróż poślubną do egzotycznego 
kraju. (seb)

Więcej czytaj na str. 13m

MARIA
Nie chodzę co roku na Jarocin Festiwal, bo jestem raczej 
domatorką. Takie imprezy nie są dla mnie. Czasem idę 
zobaczyć pod bramę, co się dzieje, ale na tym się kończy. 
Może w tym roku wybiorę się z wnukami, bo przyjechały 
z zagranicy na cały lipiec.

ŻANETA I JAKUB
Raczej nie wybieramy się na Jarocin Festiwal, bo muzyka nie 
do końca nas interesuje. Poza tym pomysł organizacji festiwalu 
na rynku nie jest trafiony. Nie wyobrażamy sobie, jak to ma 
wyglądać, gdy sklepy w tej lokalizacji będą otwarte. No i to 
zaburzy spokój mieszkańców. Ulica MaratońsTra była lepsza!

SARA
Wybieram się w Jym roku na festiwal, bo interesuje 
mnie ten rodzaj muzyki. Wolałam jednak poprzednie 
miejsce, w którym odbywała się impreza. Rynek nie jest 
najlepszym pomysłem

JULIA
Wybieram się w tym roku na festiwal, bo od dawna sobie obiecałam, 
że w końcu pójdę i zobaczę, jak to dokładnie wygląda. Zdziwiła mnie
tegoroczna lokalizacja imprezy, jestem ciekawa, w jaki sposób to 
zorganizują. Może akurat inicjatywa odniesie sukces?

GRZEGORZ
Nia idę w tym roku na festiwal, bo akurat wtedy będę 
w pracy za granicą Jednak pochwalam inicjatywę orga
nizowania takiego wydarzenia u nas w mieście. Młodzi 
ludzie, fani rocka mają prawo się wyszaleć. Festiwal 
jest idealną okazją.

MARCIN
Idę w tym roku na festiwal. Będzie to już mój 21 raz. Festiwal wzno
wiony jednak różni się od starcych, bo tamte byty bardziej prawdziwe, 
autentyczne. Ci co przyjeżdżają na Jarocin teraz żyją nim tylko przez 
3 dni, a ja kiedyś znałem takich, którzy żyli nim cały rok.

0  h  i  o  l r  t. t r  w  n  i  p
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O Ś W IA D C Z E N IE

W odniesien iu  do  artykułu  w G J (N r 27z 
dn. 4 lipca 2017) o raz  py tań  w nim  zam iesz
czonych, a dotyczących kwestii nieudzielenia 
ab so lu to riu m  p o p rzedn iem u  S tarośc ie  Po
w iatu B artoszow i W alczakowi; pytań  skiero
w anych do  W icestarosty  M irosław a D rzazgi 
o raz  C złonka Z arząd u  P ow iatu  Zbigniew a 
K uzdżala zasiadających także w poprzednim  
Z arządz ie  Pow iatu , inform uję, że:

„Z arów no p. M irosław  D rzazg a , jak  i p. 
Zbigniew  K uzdżal g losu jąc n a  ostatn iej sesji 
R ady  Pow iatu  za  n ieudzie len iem  a b so lu to 
rium  p o p rzed n iem u  S ta ro śc ie  B artoszow i 
W alczakowi, co było głów nym  celem  takiej 
ich decyzji - konsekwentnie podtrzym ali swoje 
stanow isko  w yrażone p o d czas  pam iętnej, 
styczniow ej sesji, kiedy to  zo s ta ł odw ołany 
z funkcji S taro sty  Pow iatu  B artosz Walczak.

Ta sp raw a - n ieudzie len ia  ab so lu to rium  
poprzedniem u Z arządow i Pow iatu pod prze
w odnictw em  byłego ju ż  S tarosty  p. B artosza 
W alczaka - ro zs trzygnę ła  się, jak  ju ż  w spo 
m niałem  właściwie 30 stycznia 2017 r. na sesji 
R ady Pow iatu  odw ołu jącej tam ten  Z arząd . 
To o s ta tn ie  g łosow an ie  za  n ieudzie len iem  
a b so lu to riu m , by ło  tylko p o d trzy m an iem  
ów czesnych sw oich decyzji przez panów  M. 
D rzazgę i Z. K uzdżala .

Jak  P ań stw o  zapew ne o rien tu jec ie  się, 
to  w ów czas na sesji w styczniu  br. p o d d an o  
grun tow nej ocenie d z ia łan ia  p op rzedn iego  
S ta ro sty  p. B arto sza  W alczaka, który  z d a 
niem  w iększości radnych  skupiony był tylko 
i w yłącznie na w iernej realizacji p rog ram u  
S tow arzyszen ia  „Z iem ia J a ro c iń sk a ” o raz  
rea lizac ji sw oich w łasnych , egoistyczpych  
celów - nie zw ażając przy tym na  skutki, jakie 
m oże to  wywołać dla pow iatow ego budżetu . 
Jak  wynika ^ inform acji, jakie otrzym ałem  od 
panów  D rzazg i i K uzdżała , k tórzy  w ów czas 
zasiad a li także w Z arząd z ie  Pow iatu  - ów 
czesny  S ta ro s ta  B artosz W alczak p o siad a ł 
w iedzę na  tem a t rea ln e j sy tu ac ji sz p ita la  
czy inw estycji drogow ych i nie p rzedstaw iał 
przez d ług i czas tych faktów  ów czesnem u 
Z arządow i w sp o só b  jed n o zn aczn y  i czy te l
ny. W ocenie  w iększości radnych  S ta ro s ta  
B artosz W alczak p o siad a ł pe łną  w iedzę na 
te tem aty  na d ługo  w cześniej niż re sz ta  ów 
czesnego  Z arząd u  Pow iatu .

Jednakże  kiedy te fakty w reszcie ujrzały 
św iatło dzienne - w ów czas pierw szą i jedyną 
decyzją, większości radnych było - odw ołanie 
B arto sza  W alczaka z pełn ionej przez n iego 
funkcji. Był to  ruch i w arunek  niezbędny, by 
pozostali członkow ie Z arządu  J^w fa tu  o raz  
część  rad n y ch  m o g ła  w ejść w p o s ia d a n ie  
w szystkich realnych in form acji dotyczących 
szp ita la  i inw estycji drogow ych.

N ależy rów n ież  uzm ysłow ić  so b ie , że 
w iększość decyzji ów czesnego  Z arząd u  P o 
w iatu podejm ow ana była w oparciu o szcząt
kowe lub fałszywe inform acje, jakich udzielał 
po zo sta ły m  C złonkom  Z a rz ą d u  ów czesny 
S ta ro s ta  B. W alczak. W obec czego  z a g ło 
sow anie przez panów  D rzazgę i K uzdżala  
p rzeciw  udzieleniu  a b so lu to riu m  m a w lej 
p o stac i w yraz sym boliczny, gdyż faktyczne 
dz ia łan ia  odzw ierciedlające „poziom  za u fa 
n ia ” do  byłego S taro sty  B arto sza  W alczaka 
zo s ta ły  p rzedstaw ione w czasie  g losow ania 
na  sesji styczniow ej, p o d czas  o d w o łan ia  p. 
W alczaka z funkcji S tarosty .

Jestem  przekonany, że pow yższe ośw iad
czenie, do  k tórego zo sta łem  upow ażn iony  
przez panów  M irosław a D rzazgę i Z b ign ie
w a K uzdża ła  - o d p o w iad a  w pełn i na tre 
ści zaw arte  w pytan iach  GJ sfo rm ułow ane 
w artyku le . Jed n o cześn ie  uw ażam , że py
ta n ie  d o ty czą ce  sam o o cen y  sw ojej p racy  
w Z a rząd z ie  P ow iatu  p o w in n o  być raczej 
sk ie ro w an e  do  by łego  S ta ro s ty  B a rto sz a  
W alczaka i jego  zastępcy M ikołaja Szym cza
ka - czy w świetle p rzedstaw ionych  powyżej 
fak tó w  i a rg u m e n tó w , o b ydw aj P an o w ie  
(Walczak i Szym czak) nie m ają  sobie niczego 
do  zarzucen ia?  C hociaż  je s tem  zd an ia , że 
w p rzypadku  Tych Panów , będzie to  pytanie 
czysto  re to ryczne ...

Jacek Szczepaniak, 
p.o. rzecznika prasowego 

Starostwa Powiatowego w Jarocinie

http://www.jarodnska.pl
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► PRACA DLA 300 OSÓB I INWESTYCJE ZA PONAD 130 MLN ZŁ

Ubojnia w  strefie inwestycyjnej
1  W  Golinie ma powstać kolejna ubojnia. Tym razem drobiu. W ładze gm iny wydały warunki środowiskowe warszawskiej spółce, 
o  której niewiele w iadom o. Zakład ma być zlokalizowany w  strefie inwestycyjnej. Przedtem gm ina sprzeda grunty w  Golinie Wałbrzyskiej 
Specjalnej Strefie Ekonomicznej. Burmistrz mówi, że to dobry inwestor, choć u części m ieszkańców te zapowiedzi „wywołują ciarki”.

- Wygraliśmy konkurencję z  innymi 
miastami, bo daliśmy najlepszą ofertę - 
nie ukiywa radości burmistrz Jarocina 
Adam Pawlicki i dodaje. - Inwestor m iał 
być i jest. Rzeczywiście w ostatnich la
tach wielokrotnie zapowiadano (robił 
to również burmistrz), że strefa w  G o
linie, która jest pod skrzydłami WSSE 
- Inwest Park, przestanie być ugorem, 
polem ornym, w który sam orząd na 
przestrzeni lat zainwestował niemal 
6 min zł. C o chwila słychać było o za
interesowaniu różnych branży - m o
toryzacyjnej, opakowań czy przemysłu 
drzewnego. Tymczasem w ostatnich 
dniach czerwca gmina wydała decyzję 
o  środowiskowych uwarunkowaniach 
na wniosek warszawskiej spółki Polżyw- 
ność. Decyzja dotyczy „planowanego 
zamierzenia inwestycyjnego pod nazwą: 
Ubojnia drobiu wraz z infrastrukturą”.

Wszystko wskazuje więc na to, że 
w Golinie powstanie kolejna, przemy
słowa ubojnia. Wedle deklaracji ratusza 
podmiot ma zainwestować ponad 130 
min zl. O  rozm achu przedsięwzięcia 
mogą świadczyć nieoficjalne jeszcze in
formacje, że warszawska spółka planuje 
między innymi parking na  ponad 200 
samochodów. Na samej linii produkcyj
nej ubijane ma być dziennie kilkadziesiąt 
tysięcy sztuk kurcząt. Według szacun-

5 ***'** ttfbfysłta.

GMłMA JAROCIN

^A t8|

W o l n e  t e r e n y  J
IN V E S T M E N T areas

ków sam orządu w firmie może znaleźć 
zatrudnienie nawet 300 osób. -D lanas, 
dla gminy, ta branża je st najlepsza. Już 
zapewnia dużo miejsc pracy, duże wpływy 
z  podatków, a dodatkowo to duży klient 
dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Ka
nalizacji. To, m im o większych kosztów  
amortyzacji, może spowodować, że nie 
będzie trzeba podnosić cen wody i ścieków 
- tłumaczy burmistrz Pawlicki.

Inwestycja miała się rozpocząć od 
sprzedaży terenu w  Golinie WSSE. Do 
zapowiadanej na poniedziałek 10 lipca 
fmalizacji jednak nie doszło (zobacz

rozmowa). M iasto dostanie za  strefę 
prawie 3 min zł. Nie wszyscy podzielają 
jednak optymizm magistratu. - Każdy 
m a strach, bo ja k  słyszy w Golinie stowo 
ubojnia, to m nie też ciarki po plecach 
chodzą - mówi Ryszard Żyto, sołtys Go
liny. - Nie ma co ukrywać, że mieszkańcy 
obawiają się uciążliwości. Wszyscy wiedzą, 
jakie m amy doświadczenie. Projekt jest 
dostępny w urzędzie i powiem szczerze, 
gdyby to wszystko byb przestrzegane, ja k  
je s t w dokumentach, to ja  bym żadnych 
przeszkód nie widział. Ale projekt to jedno, 
a życie drugie.

To nie ja ryzykuje pieniędzmi
Rozmowa z ADAMEM PAW LICKIM, burmistrzem Jarocina

■ Gmina wydała decyzję o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla ubojni drobiu w Goli
nie na wniosek spółki Polżywność. Co pan, 
jako burmistrz, wie o tej firmie?
Byt w urzędzie pełnomocnik tego podmiotu, 
który zaprezentował swoją ideę i to, że ma 
środki na realizację inwestycji. Natomiast 
ja nie jestem organem upoważnionym do 
kontroli i nadzoru, co to za firma, skąd mają 
pieniądze. To nie jest zadanie własne gminy. 
Nas interesuje każdy inwestor, który ma środki, 
żeby zainwestować i stworzyć miejsca pracy 
w Jarocinie.
■ Z KRS wynika, że ta spółka ma 110 tys. 
zł kapitału zakładowego, tymczasem pan 
mówi o inwestycjach na poziomie 130 
min zł.
Z tego, co pełnomocnik mówił, mają promesę 
bankową, stąd tak bardzo im się spieszy, żeby 
to zrealizować, bo mają określony czas na 
realizację tej inwestycji. Mamy miejscowy 
plan zagospodarowania przestrzennego, więc 
musiało to być zgodne z tym planem, bo my 
warunków nie wydajemy i ta inwestycja musi 
się z tym planem pokrywać. Po to robiliśmy 
tę strefę przemysłową, żeby właśnie pizemysł 
tam się lokował.
■ Na temat firmy Polżywność można zna

leźć niewiele informacji. Dzisiaj de facto 
spółka nie prowadzi w kraju żadnej działal
ności. Czy nie obawia się pan, że sprzedacie 
teren WSSE, a zakład nie powstanie? Czy 
to jest pewny, poważny inwestor?
Nie obawiam się, bo to nie ja ryzykuję pieniędz
mi, wręcz przeciwnie, my będziemy kasować 
za ten grunt i to skasujemy z zyskiem. Zakup 
byt bodajże za 17 zł, a kasujemy 27,50 plus 
VAT, czyli dwa razy tyle.
■ Gmina zapłaciła brutto ponad 24 zt za 
metr, a teraz dostanie ponad 33 złote. To 
jednak troszeczkę mniej, niż pan liczy. 
Zakupienie terenu strefy, koszty uzbrojenia 
prowadzone przez lata, uczestnictwa gminy 
w projekcie dofinansowania z EFRR - oscy
lują na poziomie 4,5 min zl.
Nie można tak liczyć, bo w mieście, w strefach 
różnych też inwestujemy, również tam, gdzie są 
grunty nie nasze i nic z tego nie mamy. To nie 
jest tak, że to jest wydatek na ten grunt. To jest 
uzbrojenie terenu. (...) Inwestycje są nasze, 
nie oddajemy tego gruntu z inwestycjami, tylko 
wszystko jest nasze.
■ Rozumiem, że to co dla jednych jest 
stratą na tej ziemi, dla pana jest inwestycją 
w strefę?
Jak ktoś manipuluje, to może tak manipulować 
liczbami, że zawsze tracimy. Na wszystkim. 
Znam taką organizację, która powstała tylko 
po to, żeby pokazywać, że wszystko robię źle. 
To jest JRS, ich zdaniem wszystko robię źle.
■ Zostawmy Jarociński Ruch Samorządowy 
- rozumiem, że dla pana jako burmistrza, 
to wkład gminy który dał szansę na ścią
gnięcie do Goliny inwestora?
To będzie dla nas potężny zysk pod względem 
podatku od nieruchomości, od budowli, to się 
zwróci w ciągu kilku lat. Kolejne są woda i ście
ki. A co najważniejsze, po to żeśmy inwestowali 
w strefę, żeby byty nowe miejsca pracy i to jest

wartość najwyższa. (...)
■ Inwestorzy lokujący się w strefie zawsze 
mają preferencyjne warunki. Czy gmina 
będzie miała wpływ na to, żeby ten pod
miot nie był zwolniony np. z podatku od 
nieruchomości?
Będą mieli ulgi związane ze Specjalną Stefą 
Ekonomiczną - między innymi w podatku do
chodowym, związane z zakupem gruntu. Nato
miast my jako gmina nie zwalniamy z podatku 
od nieruchomości. Wszystkich, którzy chcą 
tutaj robić biznes i tych, którzy już działają, 
traktujemy jednakowo.
■ Na poniedziałek 10 lipca zapowiadał 
pan podpisanie umowy notarialnej z WSSE 
w Wałbrzychu dotyczącej sprzedaży terenu 
całej strefy. Doszło do finalizacji?
Nie, dlatego że zgodnie z nową ustawą rolną, 
na części tej 8 ha działki, przy samym końcu 
na rowie, to jest około 300 metrów kwadra
towych ziemi, jest zapisane w planie, że tam 
zlokalizowane są urządzenia rolnicze. Zgodnie 
z nową ustawą o gruntach rolnych musi to 
zaopiniować Agencja Nieruchomości Rolnych. 
Taka procedura trwa minimum miesiąc.
■ I to przedłuża finalizację?
Znaleźliśmy sposób, żeby to przyśpieszyć, 
mianowicie podzielić tę działkę i wydzielić te 
305 metrów kwadratowych i wtedy agencja 
będzie opiniowała, ale tylko te 305 metrów 
i zlokalizowane tam urządzenia rolnicze. To 
ostatnie polega na tym, że przy rowie, na końcu 
dziatki rosną drzewa. Nie dostosowano tego do 
nowej ustawy, zostało to przeoczone, musimy 
jakoś poradzić. Wydzielimy te 305 metrów 
i wtedy ANR da nam od ręki odstąpienie od 
uzgodnienia, że nie będą tam wnosić przeszkód. 
Przygotowujemy się na przetarg ale na przyszły 
poniedziałek.

Rozmawiał 
BARTEK NAWROCKI

Burmistrz nie podziela tych obaw. 
- Jestem absolutnie spokojny o to, że ta 
firm a nie będzie uciążliwa dla m iesz
kańców. Proszę zauważyć, że to prawie 
kibm etrod zabudowań, dodatkowo układ 
m a być całkowicie szczelny, wybudowany 
w nowoczesnej technologii - argumentuje 
Pawlicki.

Ciekawe jest to, że zarejestrowana 
przed rokiem spółka Polżywność, któ
ra m a kapitał zakładowy na poziomie 
110 tys. zł - poza dokumentami KRS-u, 
praktycznie nie istnieje w intemecie. 
Z przekazów medialnych wynika, że

wcześniej próbowała nieudanie inwe
stować w strefie niedaleko Ostrzeszo
wa. Tam, jak w iadom o nieoficjalnie, 
warszawski podmiot miały zniechęcić 
zapowiadane protesty społeczne. Zało
życielem Polżywnosci był Animus C a
pital. Telefon w tej warszawskiej spółce 
jednak milczy.

O  Polżywność próbowaliśmy też 
zapytać w Wałbrzychu. Jacek Serdeczny 
z Departam entu Komunikacji i M ar
ketingu póki co nie odpowiedział na 
pytania Gazety.

Będziemy wracać do sprawy, (nba)

O G Ł O S Z E N I A

IC o - b t f u l  P o i f c J t  S
GRILL BAP KUCHNIA LIBAŃSKA

'J e r fc S m y

■Wmr DOWÓZ GRATIS
NA TERENIE JAROCINA w godzinach  1

' • * ’ T " "  JarodnTu l .  W ro c ław s ka  51

0  KebabPointJarocin

24H
Obsługujem y p ła tn ośc i k a rtą  k

W W W .k 6 b 3 b p O in t .p l  Spółka zależna Royal BD Group 5p. zc

VlSION O PTYK
(obok kina „Echo”)

6 3 -2 0 0  Jaroc in , u l. W yszyńskiego 4
(wejście otf ul. Gołębiej)

GO DZINY
OTW ARCIA

pon.-pt. KT-1800 
sob. 9“ -14°°

druga oprawa za
'szczegóły promocji w salonie 1 \

POKOCHAJ 
SŁOŃCE
w okularach 
przeciwsłonecznych 
ze swoją korekcją T jj j j

BEZPŁATNE KOMPUTEROWE BADANIE WZROKU S  62 505 27 00

1 on i\ ^  promocja na okulary progresywne
I  w v /  L I  W  szczegóły promocji w salonie

http://www.jarocinska.pl
http://WWW.k6b3bpOint.pl


4 GAZETA JAROCIŃSKA 28(1396) 11 lipca 2017
w w w .ja ro c in s k a .p l

WIEŚCI
KRYMINALNE

Jechali pod wpływem
We wtorek 4 lipca jarocińska policja zatrzymała do kontroli 

mieszkańca gminy Jarocin Szymona W., który kierował renaultem 
będąc pod wpływem alkoholu. Badanie alkomatem wykazało, 
że miał we krwi 2 promile.

Kolejny nietrzeźwy został zatrzymany w środę 5 lipca. Po 
kontroli Marcina L., mieszkańca powiatu jarocińskiego, okazało 
się, że pomimo zakazu sądowego dotyczącego prowadzenia 
pojazdów, kierował motorowerem będąc pod wpływem alkoholu. 
W jego organizmie stwierdzono się 1,5 promila.

Dwa dni później podobna sytuacja miała miejsce w Kotlinie. 
Na ul. Rymarkiewicza funkcjonariusze sprawdzili trzeźwość 
Grzegorza A. Badanie u mieszkańca powiatu pleszewskiego, 
który jechał renaultem, wykazało 0,9 promila alkoholu.

W piątek wieczorem w Cielczy na ul. Poznańskiej patrol policji 
zatrzymał Ewelinę M. zamieszkałą w Kaliszu, która kierowała 
hyundaiem także będąc pod wpływem alkoholu. Miała 0,96 
promila. Zatrzymano jej prawo jazdy, a sprawa trafi do sądu.

W Komorzu Przybysławskim, mieszkaniec gminy Żerków 
Waldemar K. kierował w sobotę motorowerem w stanie nie
trzeźwości, mając we krwi promil alkoholu. Mężczyzna został 
ukarany mandatem.

W niedzielę 9 lipca funkcjonariusze ze Środy Wlkp. zatrzy
mali w Stramnicach ok. godz. 20.00 mieszkańca tego powiatu 
kierującego mercedesem. Łukasz Z. prowadził samochód, mając 
we krwi 2,34 promila alkoholu. Stracił prawo jazdy.

Kolibę
W środę 5 lipca doszło do kolizji na ul. Śródmiejskiej w Jaro

cinie. Krzysztof M. cofając volkswagenem LT uderzył w renaulta, 
którym kierował Łukasz K. Sprawca został ukarany mandatem.

Czwartkowy poranek nie byt szczęśliwy dla kobiety jadącej 
ul. Marcinkowskiego w Jarocinie. Kierowca volvo Marcin S. nie 
zachował bezpiecznego odstępu między pojazdami i uderzył w tył 
hyundaia, którym kierowała Maria C. Poszkodowana została 
przewieziona do szpitala, a sprawca kolizji - ukarany mandatem.

Tego samego dnia na ul. Wrocławskiej w Jarocinie (na 
wysokości stacji paliw) doszło do potrącenia pieszej. Kierowca 
opla Adam N. z powiatu pleszewskiego nie ustąpił pierwszeństwa 
na przejściu dla pieszych i potrącił Iwonę K.. Mieszkanka gminy 
Jarocin ze złamaną nogą trafiła do szpitala. Policja prowadzi 
postępowanie w tej sprawie.

Do kolejnej kolizji doszło w czwartek późnym wieczorem na 
ul. Św. Ducha w Jarocinie. Kierowca volkswagena nie zachował 
bezpiecznej odległości od poprzedzającego go pojazdu i uderzył 
w tył audi. Obaj kierujący pochodzą z gminy Jarocin. Sprawca 
został ukarany mandatem.

W piątek o 10.20 Sławomir S. nie zachował należytych 
środków ostrożności w trakcie wymijania rowerem i doprowadził 
do zderzenia z samochodem marki Citroen, którym kierował 
Marcel W. z powiatu jarocińskiego. Sprawca został ukarany 
mandatem.

Tego samego dnia po południu w Mieszkowie Dariusz M. 
z powiatu gnieźnieńskiego, kierując chryslerem, także nie za
chował ostrożności i w trakcie zmiany pasa ruchu doprowadził 
do zderzenia ze scanią, którą kierował Waldemar G. z powiatu 
kaliskiego. Sprawcę ukarano mandatem.

W Żerkowie na ul. Jarocińskiej kierowca volkswagena Igor 
W. z nieustalonych przyczyn zjechał na przeciwległy pas ruchu 
uderzając czołowo w nadjeżdżającego volkswagena sharana, 
którym kierował Tomasz Ch. z powiatu jarocińskiego. Policjanci 
wystawili sprawcy mandat.

Mandatem został ukarany także kierujący fiatem ducato 
Mirosław E., który nie zachował należytej ostrożności podczas 
cofania, w wyniku czego zderzył się z mercedesem prowadzonym 
przez Pawła R. Do zdarzenia doszło w Jarocinie na ul. Wodnej. 
Sprawca otrzymał mandat.

Mimo groźnie 
wyglądającego 
zderzenia, ucierpiała 
tylko jedna osoba

Groźnie wyglądający wypadek
D o niemal czołowego zderzenia doszło 

w środę po południu na drodze wojewódzkiej 
443 z Jarocina w kierunku Tarzec. H onda 
accord zderzyła się z ciężarową chłodnią. 
D o wypadku doszło  na prostym  odcinku 
drogi tuż przy skrzyżowaniu na Wilkowyję 
i Hilarów. Uderzenie było na tyle silne, że 
osobówka miała całkowicie zgnieciony przód,

a  elementy pojazdów  leżały porozrzucane 
w prom ieniu kilkunastu metrów.

Z ustaleń policji wynika, że ciężarowy 
peugeot jechał od strony Jarocina, chcąc 
skręcić w kierunku Wilkowyi i zatrzym ał się, 
żeby przepuścić hondę, która jechała od Ta
rzec w stronę m iasta. Tymczasem kierowca 
chłodni jadący za ciężarówką, z nieznanych

przyczyn odbił na lewy pas i doprowadził do 
zderzenia z osobówką.

Najbardziej ucierpiała kierująca sam o
chodem  osobowym, która została przewie
ziona do jarocińskiego szpitala. Kierowca 
ciężarów ki w yszedł z tego  w ypadku bez 
szwanku.

(seb)

POWIESIŁ SIE W KOMENDZIE
D o tragedii doszło  we wtorek 

4 lipca przed południem . D o Ko
mendy Powiatowej Policji w Ś ro 
dzie Wlkp. jak  co dzień przyszedł 
27-letn i skazany, który' odbyw ał 
karę w tam tejszym  areszcie śled
czym. W godzinach południowych 
wszedł do pom ieszczenia socjalne
go i d ługo z niego nie wychodził. 
O ko ło  g o d z . 14.00 w szedł tam  
także pracow nik kopiendy, który 
znalazł go wiszącego.

- Wezwany lekarz karetki pogo
towia stw ierdził, że osoba nie żyje. 
O zdarzeniu pow iadom iony zosta ł 
prokurator, który przybył na m iej
sce . podobnie ja k  lekarz Z akładu  
M edycyny Sądow ej, k tó ry  w yklu
czył udział osób trzecich, wskazując 
ja ko  przyczynę /Śmierci - pow ieszenie

- mówi ml. asp. Edyta Kwietniew
ska, rzecznik prasowy K PP w Śro
dzie Wlkp.

Mężczyzna pracował w komen
dzie w system ie półotw artym  od 
lutego tego roku. O znacza to, że 
nie m usiał być pod stałym  nad zo 
rem i mógł sam odzielnie korzystać 
z pomieszczenia socjalnego, w któ
rym doszło do tragedii. - Wykonywał 
na teren ie naszej kom endy różne 
prace porządkow e. Z ajm ow ał się  
m in. koszeniem  trawy, grabieniem  
liści i zam iataniem . N igdy nie spra
wiał żadnych kłopotów, podobnie ja k  
pozostali pracujący wcześniej w tym  
system ie - dodaje  Kwietniewska. 
27-latek na początku września miał 
odzyskać w olność.

(seb)

W iem y, do kogo  
n a le ża ły  s zc zą tk i

Policja potw ierdza, że zwłoki 
znalezione w kw ietniu tego roku 
w lesie niedaleko Lgowa należały 
do zaginionego Patryka Boruty ze 
Śmiełowa. 18-latek w iosną 2016 
roku wyszedł z dom u i ślad po nim 
zaginął. Jego telefon też przestał 
odpowiadać.

M im o poszukiw ań, nie udało 
się go odnaleźć. Dopiero w kwiet
niu tego roku mieszkanka Lgowa 
znalazła ludzkie szczątki podczas 
wyprawy do  lasu. Były one w sta
nie rozkładu i ich identyfikacja była

niemożliwa. Dlatego 
potrzebne były badania 
DNA, które wykazało, że to ciało 
Patryka. Policja umorzyła śledztwo 
z powodu braku dowodów jakoby 
wjego śmierć były zamieszane osoby 
trzecie. Z nieoficjalnych informacji, 
jakie do nas dotarły, wynika, że jego 
pogrzeb odbył się w ubiegłym tygo
dniu.

To nie pierwszy przypadek śmier
ci w tym lesie. Kilka lat temu powiesił 
się tam jeden z mieszkańców Lgowa.

(seb)

Przebudują
niebezpieczne
skrzyżowanie

Na skrzyżowaniu ulic Żerkowskiej i Maratońskiej 
przepisy ruchu nie zawsze są dla kierowców 
najważniejsze

Mieszkańcy wreszcie 
m ogą odetchnąć z ulgą. 
Skrzyżow anie ulic M a
ratońskiej i Żerkowskiej 
w J a ro c in ie  z o s ta n ie  
przebudow ane.

Po serii kolizji i nie
bezp iecznych  sy tuacji 
urzędnicy w reszcie d o 
szli do  wniosku, że p o 
p raw a bezp ieczeństw a 
w tym m iejscu je s t ko
n ieczna i przygotow ali 
listę zm ian, które m ają 
zostać tam  w prow adzo
ne. W śród nich są m.in. 
likw idacja s łupa  o g ło 
szeniowego, stworzenie 
m ie jsc  p a rk in g o w y ch  
przy boisku na ul. M a
ra to ń sk ie j, stw orzen ie  
dw óch przejść d la  pie
szych na ul. Maratońskiej

(po obu stronach ul. Żer
kowskiej). Z am ontow a
ne zostaną  także bariery 
bądź słupki blokujące na 
skrzyżowaniu pomiędzy 
przejściami dla pieszych.

- Ta inform acja cie
szy nas - m ieszkańców  
osiedla, ale nie tylko nas. 
P oprzez rea lizację tego  
przedsięwzięcia m ieszkań
cy Wilkowyi, Łuszczanowa, 
Żerkow a itd . będą bez
pieczniej mogli przejeżdżać 
ten new ralgiczny p unkt, 
wracając z m iasta do do
mów. Z  niecierpliw ością  
czekam y na realizację tego 
zadania - mówi Tomasz 
K lauza , k tó ry  zw rócił 
uwagę sam orządow ców  
na problem  tego skrzy
żowania. (seb)

Kradzieże
Do kradzieży doszło w piątek w południe w jednym z jaro

cińskich supermarketów. Funkcjonariusze ustalili na miejscu, 
że Oleksander D. z Ukrainy ukradł artykuły spożywcze o wartości
29.99 zł. Został ukarany mandatem.

Do kolejnego takiego zdarzenia doszło w niedzielę rano w Ja
rocinie na ul. Poznańskiej. Ryszard D. ukradł spirytus o wartości
19.99 zł. Towar wrócił do dalszej sprzedaży, a sprawca będzie 
musiał zapłacić mandat.

Siedziaf z nogami na torach
W sobotę policja otrzymała zgłoszenie od jarocińskiej Straży 

Ochrony Kolei, że na peronie w Witaszycach siedzi mężczyzna 
ze spuszczonymi na tory nogami, który wcześniej wyrzucił swój 
dowód osobisty. - Na miejscu zastano 39-latka. Funkcjonariusze 
ustalili, że nie miał myśli samobójczych. Po przeprowadzonej 
rozmowie udał się do miejsca zamieszkania - mówi sierż. sztab. 
Karina Migalska-Cepa.

Goły chodził po drodze. 
Zabrała go karetka

Nietypową interwencję otrzymali jarocińscy policjanci 
w czwartkowe popołudnie. - D ostaliśm y zgłoszenie, że 
drogą z Żernik w stronę Żerkowa idzie rozebrany do naga 
m ężczyzna - mówi sierż. sztab. K arina M igalska-Cepa 
z Kom endy Powiatowej Policji w Jarocinie.

Po przyjeździe na  miejsce, funkcjonariusze potw ier
dzili tę informację. Jak  się okazało, był to  mieszkaniec 
pow iatu jarocińskiego. - Z e względu na jego stan zdrowia 
policjanci wezwali pogotow ie ratunkow e, które zabrało  
m ężczyznę do szpitala. 36-latek był pod wpływem alkoho
lu. Z e względu na stan psychofizyczny został zatrzym any 
w szpitalu na obserwacji - dodaje.

(seb)

Okradł rodzinę koleżanki
Kilkanaście tysięcy złotych zniknę

ło z domu jednej z rodzin w gminie Nowe 
Miasto. Okradzeni zgłosili sprawę na 
policję. Funkcjonariusze stwierdzili, że 
nie ma śladów włamania, co znacznie 
zawęziło grupę podejrzanych. Trudność 
stanowiło natomiast ustalenie, którego 
dnia w ciągu ostatnich dwóch tygodni 
zniknęły pieniądze z jednego z pokoi.

Mundurowi przesłuchali domow
ników i wszystkie osoby, które mogły 
przebywać w okradzionym domu. Po
dejrzenie padło na 16-letniego kolegę 
córki właścicieli. - Podjęte przeszuka
nie w miejscu zamieszkania młodego

chłopaka potwierdziło przypuszcze
nia policjantów. W pokoju nastolatka 
kryminalni odnaleźli ukrytą kopertę 
ze sporym plikiem banknotów. Ich 
ilość oraz nominały pasowały ideal
nie do kwoty, która zniknęła z  domu 
okradzionej kobiety - mówi mł. asp. 
Edyta Kwietniewska, rzecznik prasowy 
Komendy Powiatowej Policji w Środzie 
Wlkp.

Zabezpieczona kwota trafi do wła
ścicieli, a złodziejem zajmie się Sąd 
Rodzinny i Nieletnich, który zadecyduje 
o formie kary.

(seb)

Fo
t. 

Se
ba

st
ia

n 
M

at
ys

zc
za

k

http://www.jarocinska.pl


Fo
t. 

T. 
Ba

rtk
ow

ia
k

w w w .ja ro c in s k a .p l
28(1396) 11 lipca 2017 GAZETA JAROCIŃSKA 5

► JAROCIN

Złożenie sztandaru 
i przekazanie go na ręce 
ustępującego dyrektora 
Henryka Zielińskiego było 
symbolicznym zakończeniem 
działalności Gimnazjum nr 1 
w Jarocinie

Pożegnanie z gimnazjum 
i dyrektorem

Zakończenie roku szkolnego byto 
ostatnim  dla Gimnazjum nr 1 w Ja 
rocinie. Sztandar szkoły trafił do sali 
tradycji, gdzie znalazł swoje miejsce 
obok sztandaru poprzedniczki gimna
zjum - Szkoły Podstawowej nr 1 w Ja 
rocinie. Od września na skutek reformy 
oświaty klasy gimnazjalne z jedynki” 
będą funkcjonowały pod szyldem szkoły 
podstawowej nr 2.

W  związku z tym pożegnano także 
dyrektora gimnazjum Henryka Zieliń
skiego, który przeszedł na emeryturę. 
- Dziękuję za wszystkie lata pracy, które 
poświęcił pan dla rozwoju jarocińskiego 
szkolnictwa. Życzę wiele zadowolenia pły-

tiącegozpoczaciadobrzewypełnionejpracy kłoczasu - życzył ustępującemu szefowi 
oraz spełnienia planów, na które, w trakcie placówki burmistrz Adam Pawlicki.
tak intensywnego życia zawodowego, zabra- <ann)

HENRYK ZIELIŃSKI pełnił funkcję dyrektora szkoły przez 25  lat. W tym 
czasie „jedynka" przechodziła szereg przeobrażeń, działając najpierw jako 
szkoła podstawowa, później jako gimnazjum, by wreszcie na skutek ostat
niej reformy oświaty od 1 września 2017  roku ponownie wejść w struktury 
szkoły podstawowej.
Dzięki staraniom dyrektora Zielińskiego przy szkole powołane zostało Stowa
rzyszenie Oświatowe „Jedynka”, którego jednym z wielu działań było prowa
dzenie świetlicy socjoterapeutycznej oraz organizowanie wypoczynku letniego 
w formie obozów rekreacyjno-sportowych z programem profilaktycznym. 
W 2013  roku Henryk Zieliński wyróżniony został najwyższym wyróżnieniem 
w polskim systemie oświatowym - Nagrodą Ministra Edukacji Narodowej.

► JAROCIN

Wyłóż trutkę, pozbądź sin szczurów i myszy
Burmistrz Jarocina  wy

dał rozporządzenie w sp ra
wie przeprowadzenia na tere 
nie gminy Jarocin  powszechnej 
deratyzacji (odszczurzania).

M ają jej podlegać wszyst
kie n ie ruchom ośc i (budynki 
mieszkalne, gospodarcze, nie
zamieszkałe, place, warsztaty 
przemysłowe) położone na m  
terenie gminy.

W  zw iązku z tym  przed 
rozpoczęciem  akcji nie tylko w ła
ściciele n ieruchom ości, ale i po sia 
dacze, zarządcy, użytkownicy o raz  najem cy zobow ią
zani są  do dokonania napraw  wszystkich usterek, które

W v
Fot. Oleg Kozlov

m ogą posłużyć gryzoniom  jako 
drogi przedostania się do bu 
dynków (otw ory w drzw iach, 

podłogach). Powinni również 
u su n ąć  z pom ieszczeń  

wszelkie odpady  żyw
ności i wyłożyć trutki 
bez względu na to, czy 
stwierdzono obecność 
gryzoni, czynie. Nale
ży to  umieścić szcze
gólnie w śmietnikach, 
toaletach, komórkach, 

piwnicach, składnicach, budynkach go
spodarczych. N a zakończenie trzeba zebrać resztki nie- 
zużytej trutki oraz padle szczury i myszy. (ann)

Y  W yłożenie trutek na terenie  
nieruchomości oraz zebranie  
ich resztek należy dokonać 

w następujących term inach:

zakup • do 1 4  lipca 
w yłożenie - od 17 lipca 

z pozostawieniem  na dwa  
tygodnie

zebranie - od 1 do 2 sierpnia

Przed rozpoczęciem akcji należy pouczyć dzieci o niebezpieczeństw ie 
zatrucia i nie pozostaw iać ich bez opieki. Z kolei zw ierzęta dom ow e 
skutecznie izolować od miejsc, gdzie wyłożone s ą  trutki.

W czasie akcji deratyzacji prowadzone będą kontrole Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego. Osoby, które nie zastosują się do rozporządzenia w sprawie 
powszechnej deratyzacji będą podlegać sankcjom wynikającym z Ustawy 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz Kodeksu wykroczeń.

► NOWE MIASTO

Muszsi zakonserwować wieżę
35 tys. zł przekazali nowomiejscy 

radni na wieżę w idokow ą w  Wolicy 
K oziej. C z te rn a s to m e tro w a  k o n 
strukc ja  d rew n ian a  w ybudow ana  
pod koniec 2013 roku wymaga pilnej 
konserwacji. - Firma, która to robiła.

dała ofertę na 35 tys. Jest skłonna opu
ścić cenę do około 31 tys. z ł za wieżę 
i w iatę, czyli za całość tego obiektu. 
W ysłaliśm y zapytania  do kolejnych, 
zam ieściliśm y też informację na BIP-ie. 
Ten obiekt kosztow ał nas ponad 100

tys. zł. Zrobim y ze trzy konserw acje, 
a za czwartym  razem  pew nie będzie 
trzeba go rozebrać. C hoć wolałbym, 
żeby ta k się nie stało  - podkreślił wójt 
A leksander Podemski.

(Is)

► NOWE MIASTO

Zęby strażacy nie musieli 
biegać po akcji za toaletę

3.750 zt otrzym a O chotnicza 
S traż P ożarna  z Klęki na: zakup 
ubrań przeciwchemicznych i spe
cjalnych rękawic ochronnych, a  tak
że na rem ont pomieszczeń remizy.

Początkowo radni mieli wątpli
wości, ponieważ zdaniem skarbnik 
Elżbiety M nich nie m ożna przy
znać dotacji w sytuacji, gdy strażacy 
nie m ają aktu własności ani nawet 
umowy użyczenia na użytkowany 
obiekt, który znajduje się na tere
nie firmy Phytopharm . - Umowa 
użyczenia będzie. Na razie je j nie ma, 
bo nikt o to wcześniej nie dbał. Czy 
wtedy dotacja z budżetu gm iny będzie 
m ożliw a? - pytał sołtys Grzegorz 
Gogulski, który jest też prezesem 
O SP w Klęce. - W 2014 roku, kiedy 
otrzym aliśm y samochód, zakład po
szedł nam na rękę i dał nam obszerne 
pom ieszczenie po byłym warsztacie. 
Ono byto strasznie zakopcone, bo tam  
m .in. spawano. Remontowaliśmy to 
Z własnych środków. Kosztowało nas 
to ponad 23 tysiące złotych. Obecnie 
garażowane są tam  trzy samochody.

M any też miejsce na sprzęt zapasowy. 
Jest pom ieszczenie socjalne, ale nie 
m a WC. Trochę głupio, żeby strażacy 
po akcji musieli biegać gdzieś w poszu
kiwaniu toalety albo chodzić za sprzęt. 
Dodał, że OSP m a zapewnione 5.000 
zł z krajowego systemu na moderniza
cję remizy. - Na remont zaplecza to jest 
bardzo mało, tym bardziej biorąc pod  
uwagę konieczność zrobienia kanalizy. 
Poprosiłbym o zaplanowanie środków 
na kolejny miesiąc, bo jakoś to musimy 
zrobić. Wolałbym nie wydawać pieniąż
ków’ OSP ani nachodzić władz zakładu, 
bo i tak dużo korzystamy. Nie płacimy za 
wodę i prąd, więc głupio byłoby biegać 
po tysiąc czy dwa tysiące złotych, żeby 
sobie poprawić standard - tłumaczył 
prezes Gogulski. Radni w glosowaniu 
zgodzili się na propozycję, żeby przy
znać dotację z wyprzedzeniem. Żeby 
w momencie, gdy prezes uzupełni 
dokumentację można było od razu 
uruchom ić procedurę. N a remont 
remizy przyznano 2.320 zł, a  na zakup 
ubrań i rękawic - 1.420 zł.

(Is)

O G Ł O S Z E N I E

MIESZALNIA PASZ BOROWSKI 
DOBRZYCA, ul. Krotoszyńska 49 

tel. (62) 742 88 04, 538 101 936 
666 063 503, 500 150 713
NOWE LOKALIZACJE: 

DODATKOWO SKUP W ŻNIWA:
KROMOLICE 49A 

63-860 POGORZELA
(D A W N A  S P Ó Ł D Z IE L N IA  

W  K R O M O L IC A C H )

BRONÓW 36 
63-300 PLESZEW

P R Z Y JM IE M Y  DO P R A C Y  
TEL. (62) 721 60 92

http://www.jarocinska.pl
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D y re k to r  z  pefną pensją 
dla 12  u c zn ió w  ̂  4

D o bardzo nietypowej sy
tuacji dojdzie w Szkole P od 
stawowej w Goli. O d września 
będzie się w  niej uczyć zaledwie 
12 dzieci, dla których zostanie 
pow ołany dyrektor. - Powsta
nie tam  tylko klasa pierwsza, ale 
zgodnie z prawem  w szkole m usi 
być dyrektor, bo placówka będzie 
osobnym tworem  - mówi Jerzy 
Jakubowski, szef Gminnego Ze
społu Ekonom iczno-A dm ini
stracyjnego Szkół w Jaraczewie. 
Jest to  pokłosie batalii miesz
kańców tej miejscowości, którzy 
walczyli o  pozostawienie pla
cówki w Goli. Tak faktycznie się 
stało. Będzie ona nadal istnieć, 
ale część rodziców przepisała 
swoje dzieci do  podstawówki 
w Jaraczewie. D latego w Goli 
będzie się uczyć raptem kilka- 
nastu maluchów. - Do tego do
chodzi decyzja kuratora oświaty, 
który nie zgodził się na powstanie 
w Goli filii Szkoły Podstawowej 
w Jaraczewie, a  więc nie m a ntowy 
o sytuacji, która miała miejsce do 
tej pory, kiedy Zespól Szkół w Ja
raczewie tworzyła podstawówka 
w Goli i gimnazjum w Jaraczewie 
z jedną  dyrekcją - dodaje szef 
GZEAS-u.

Z g o d n ie  z u s ta w ą , sieć 
szkolna została utw orzona na 
dw a la ta . Być m oże po  tym

czasie zo staną  w prow adzone 
zmiany. N a pewno nie zmieni 
się wysokość w ynagrodzenia 
dla przyszłego dyrektora szkoły 
w Goli w związku z bardzo małą 
liczbą uczniów  w tej placów 
ce. - Bez względu na to, ile je s t 
oddziałów, dyrektor ina płacone 
według karty nauczyciela - mówi 
Jakubowski.

Ci sami dyrektorzy, ale 
nie na długo

Nie tylko stanow isko dy
rektora w Goli to gorący temat 
w gminie Jaraczewo. Rozstrzy
gnięty został niedawno konkurs 
na szefa placówki w Noskowie. 
Na kolejną kadencję została wy
b ran a  do tychczasow a dyrek
torka Ewa K ardach, która nie 
m iała kontrkandydata. - Jeżeli 
chodzi o przyszłe szkoły podsta
wowe w Jaraczewie i w Rusku, to 
również zostają ci sam i dyrekto
rzy, którzy byli (kolejno Jarosław 
Podkówka i Sławomir Podeszwa
- przyp. red.). Zgodnie z prawem  
możemy im  o dwa lata przedłużyć 
umowę na prowadzenie placówek
- wyjaśnia dyrektor Jakubowski.
- Później - w m yśl ustawy - wszę
dzie zostanie rozpisany konkurs 
na kolejne pięć lat - dodaje.

Jeśli chodzi o  podstawów

kę w Górze, kadencja dyrektor
ki E lżbiety K asprzak upłynie 
w przyszłym  roku. K onkurs 
na stanowisko szefa placówki 
w Wojciechowie odbędzie się 
za dwa lata.

Jest problem z fizyką
Wyklarowała się także sytu

acja nauczycieli. Żaden z pra
cujących w szkołach na  terenie 
gminy Jaraczewo nie zostanie 
zwolniony w związku z refor
m ą szkolnictwa, co jeszcze kil
ka miesięcy temu nie było takie 
oczywiste. - Dwie osoby przeszły 
na emeryturę i dlatego w tym roku 
nie m a mowy o zwolnieniach. Po
zostali będą dzielić pracę m iędzy 
kilka placówek na terenie gm iny
- wyjaśnia dyrektor Jakubowski.

G orzej sy tuacja  w ygląda 
w przypadku obsady stanowi
ska fizyka. - To nasz najw ięk
szy problem. M amy jednego na
uczyciela tego przedm iotu, a to 
w przypadku kilku szkółjest-dość 
pmblematycz/ie. Fizyka je s t takim  
przedmiotem, że ludzie niechętnie 
dokształcają się w tym kierunku. 
Jeśli nie znajdzie się nikt, kto bę
dzie chciał to zmienić, zaczniemy 
pewnie szukać kogoś poza gminą
- mówi szef GZEAS-u.

(seb)

► JAROCIN

B y ł y  s t a r o s t a  w r ó c i ł  n a  
s t a n o w is k o  d y r e k t o r a

Były starosta Mikołaj Szym
czak wrócił do pracy w Urzędzie 
Miejskim w Jarocinie.

Szymczak pracow ał w m a
gistracie przed wyborami sam o- 
rządcrwymi w 2010 roku. Kiedy 
został wybrany na  radnego rady 
powiatu, a następnie na starostę 
jarocińskiego, wziął bezpłatny 
urlop  i przeniósł się do s ta ro 
stwa.

Po czterech latach sytuacja 
się powtórzyła. W  wyborach sa
morządowych ponownie wszedł 
do  rady pow iatu  i tym  razem  
został wicestarostą. Starostą wy

brano  B artosza W alczaka. Ten 
skład zarządu  pow iatu nie wy
trwał jednak do  końca kadencji 
i w styczniu tego roku Walczak 
został odwołany. Razem z nim 
stanow isko stracił też Mikołaj 
Szym czak. W szyscy się w tedy 
zastanawiali, czy wróci do pracy 
w urzędzie miejskim. Tym b ar
dziej, że Bożena Kubacka, sze
fowa wydziału kultury przeniosła 
się do M uzeum  Regionalnego.

Sekretarz gminy Jarocin M i
chał Fijałkowski pytany w marcu, 
czy Mikołaj Szymczak wróci do 
pracy, odpowiedział: „Pan M iko

Konkurs na sta
nowisko dyrektora 
szkoły w Goli zo
stał ogłoszony pod 
koniec czerwca. 
Oferty należy skła
dać w siedzibie 
urzędu w Jaracze
wie do 14 lipca do 
godz. 14.00. Na 
stronie gminnego 
Biuletynu Infor
macji Publicznej 
można znaleźć 
listę wymagań, 
jakie musi spełnić 
osoba ubiegająca 
się o stanowisko. 
Wśród nich są 
m.in. oświadcze
nie, że kandydat 
nie był karany 
karą dyscyplinar
ną, ani zakazem 
pełnienia funk
cji związanych 
z dysponowaniem 
środkami publicz
nymi.

P O W IA T

łaj Szym czak je s t zatrudniony od  
dnia 17 marca 2003 r. w tutejszym  
urzędzie m iejskim . N a podstawie 
zawartego porozum ienia (pomię
dzy starostwem a urzędem) w  dniu 
3 grudnia 2010 r. panu Mikołajowi 
został udzielony urlop bezpłatny, 
który trwa do dnia dzisiejszego. ” 

Sytuacja  się zm ieniła pod 
koniec czerwca. Szymczak wrócił 
do pracy w  urzędzie na zajm o
wane wcześniej stanowisko dy
rektora wydziału. Obecnie jest 
to wydział kultury, który zajmuje 
się również sprawam i oświaty.

(ann)

Nikołaj Szymczak (z lewej), jako szef wydziału kultury uczestniczył już w czerwcowym posiedzeniu 
rady miejskiej

Fot. Luckylm ages - Fotolia.com

Prezes szpitala ktadzie głowę
Jarociński szpital jest w  sieci. O zna

cza to  gw arancję finansow ania z N a
rodow ego Funduszu Zdrow ia. Prezes 
obiecuje, że za rok placówka awansuje 
jeszcze wyżej w  sieci. Daje za to głow ę...

- To, że jesteśm y  w sieci, nie je s t nam  
dane raz na zawsze - podkreśla Leszek 
M azurek. - L ista  szpitali zakwalifikowa
nych będzie obowiązywała do 2021 roku. 
W tym czasie będą przeprowadzane kon
trole w tych szpitalach - w więc w naszym  
też. Będą robione analizy i trzeba będzie 
spełnić wiele wymogów, żeby w dalszym  
ciągu w tej sieci być. D latego cały czas 
m usim y się starać i dbać, żeby wszystko 
u nas dobrze funkcjonow ało - zaznacza 
szef szpitala. - Dobrze, że znalazły się  

'p ien iądze na rozbudowę szpitala i m am y 
ten argument, że nasza placówka zostanie 
niebawem  przystosowana do wymogów - 
dodaje.

Szpitale zakwalifikowane do sieci 
zostały  podzielone na trzy kategorie. 
Jarocińska lecznica znalazła się w  pierw
szym - podstaw ow ym  stopniu . Z ko
lei na  przykład sąsiednie Pleszewskie 
C entrum  M edyczne zostało  zaliczone 
do  drugiego stopnia. W  związku z tym 
Leszek M azurek - jak  sam  mówi „nie 
jest do  końca zadow olony”. - Zrobim y 
wszystko, żebyśm y znaleźli się  w drugim  
stopniu. Ja zrobię wszystko, żeby tak się 
stało. Jestem  tak zdeterm inowany, że to 
je s t takie sam o przyrzeczenie, ja k ie  kiedyś 
złożyli m oi koledzy, że głowę kładli, że bę
dzie obwodnica Jarocim  (taką deklarację 
złożył w  2009 roku ówczesny starosta, 
a  dzisiaj etatowy członek zarządu powia

tu odpow iedzialny za szpital Stanisław  
M artuzalsk i - przyp. red.). Podobnie 

ja  chcę zadeklarować, że daję głowę, że 
nasz szpital znajdzie się w drugim  stopniu 
sieci. D aję sobie na to rok - zapow iada 
prezes M azurek. Ale dodaje: - M oże się 
tak zdarzyć, że usłyszę: „To co, M azurek, 
twoja głowa leci. ” A le ja  jestem  dobrej 
m yśli i uważam , że się uda ją  ocalić.

ANNA KONIECZNA

Czy jarociński szpital polepszy swoją 
pozycję w sieci? Stawka jest wysoka 
- głowa prezesa Leszka Mazurka

http://www.jarocinska.pl
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N O W E  M IA S T O

Sołtys Chociczy 
znowu w Senacie

Sołtys Chociczy i radny gminny W in
centy Pawelczyk zosta ł zap roszony  do 
Senatu.

Z aproszenie  w ystosow ała K om isja 
Sam orządu Terytorialnego i Administracji 
Państwowej oraz Komisja Rozwoju Wsi 
we w spółpracy z K rajowym Stow arzy
szeniem Sołtysów. Konferencja, w której 
uczestniczył W incenty Pawelczyk, zorga
nizow ana została  pod hasłem ,Aktywne 
sołectwo - obywatelskie społeczeństwo”. 
Sołtys Chociczy zabrał głos w debacie, 
zwracając się do obecnych posłów i sena
torów, że będzie ich rozliczał ze złożonych 
obietnic, jednocześnie deklarując pom oc 
tzw. „dołów”, czyli sołectw jako jednostek 
pomocniczych gmin. Sołtys został zapro
szony do  Senatu już po raz szósty.

Oprać, (akf)

► POWIAT

Geodeci 
mierze i pytają

Mieszkańcy gmin Jaraczew o i Żerków 
m ogą spo tkać  na sw oim  teren ie  geode
tów, którzy w ykonują prace pom iarow e. 
Nie należy się niepokoić, poniew aż są  
to pracow nicy firmy G eom ap z Zielonej 
Góry, którzy zostali za trudn ien i przez 
s ta ro s tę  jarocińsk iego  do p rac  geo d e
zyjnych i kartograficznych zw iązanych 
z m odernizacją ew idencji gruntów  oraz 
budynków.

Geodeci sp raw dzają  g ranice działek 
ewidencyjnych oraz użytków gruntowych, 
a także aktualizują inform ację o budyn
kach i lokalach.

- N a leży  s ię  spodziew ać, że  g eo d eci 
będą  dokonyw ać pom iarów , b ędą  p yta ć  
o b u d yn k i i lo ka le . P roszę to  p rzy ją ć  
z  w yrozum ia łością  i u d z ie lić  tych  in 
fo rm a cji - apelu je  geodeta  pow iatow y 
Krzysztof Sobczak. - D odatkow o dja tych  
celów  w c zw a rtek  - 7 w rześn ia  firm a  
b ę d zie  w ykonyw ała p o m ia ry w fo rm ie  
now ych zd jęć  lo tn ic zych  - dodaje.

W szystkie prace m ają  się zakończyć 
w sierpniu przyszłego roku.

.  (ann)

Działania firmy G eom ap z Zielonej 
Góry na terenie powiatu jarocińskie
go są  wykonywane we współpracy 
z Głównym Geodetą Kraju i m ają na 
celu zbudow anie bazy danych Geo
dezyjnej Ewidencji Sieci Uzbrojenia 
Terenu oraz budowy Zintegrowanego 
System u Informacji o N ieruchom o
ściach. Zadanie jest finansow ane ze 
środków Unii Europejskiej w ramach 
działania Program Operacyjny Pol
ska Cyfrowa.

JAROCIN

Jedno otwarcie 
dla czterech ulic

Pogoda podczas festynu sprzyjała zabawie zwłaszcza najmłodszych

Blisko 1,5 min zł kosz
towały inwestycje na osiedlu 
Polna w Jarocinie. Za te pie
niądze gmina razem ze spółką 
Zakład Usług Komunalnych 
na czterech ulicach wymieniły 
nawierzchnie, wybudowały 
chodniki oraz zamontowały 
oświetlenie uliczne.

- Inwestycji na tym osiedlu 
je s t tak dużo, tu  należałoby ro
bić co miesiąc otwarcie. Jednak 
ze względu na to, że trzeba pra
cować, postanowiliśmy zrobić 
jedno  - podkreślił w czasie 
uroczystości na  osiedlu bur
mistrz Adam Pawlicki.

B udow a i m o d ern iza
cja dróg objęła cztery ulice: 
Gajową, Zagonową, Rolną 
oraz osiedle Bajkowe. Łącz
na długość przebudowywa
nych dróg wyniosła niecały 
kilometr. P onad to  przy ul. 
G ajow ej pow stał chodnik  
o szerokości 2 metrów oraz 
ciąg pieszo-rowerowy. Z kolei

na osiedlu Bajkowym wraz 
z łącznikiem  ul. Z ag o n o 
wej z Powstańców Wielko
polskich wybudowano jedno
stronny chodnik o długości 
240 metrów.

Na osiedlu zamontowano 
także 29 lam p typu LED za 
nieco ponad 190 tys. zł. - Wy
przedzamy globalnie wszystkie 
gm iny W ielkopolski. Razem  
tworzynry i pracujemy dla na
szego m iasta - podkreślił Jan 
Krakowiak, radny z osiedla 
Polna.

Tuż po uroczystym odda
niu gminnych inwestycji odbył 
się festyn rodzinny z paradą 
osiedlowych psów, strzela
niem z wiatrówki i pokazami 
policji oraz straży pożarnej. 
Im preza była częściowo fi
nansow ana z Jarocińskiego 
Budżetu Obywatelskiego dla 
Osiedli na rok 2017. Projekt 
do JBO zgłosiła mieszkanka 
- Justyna Komorska, (ann)

Inw estycje d ro
gow e na osiedlu 
Polna wykonało 
Przedsiębiorstwo  
Robót Drogowych  
„Drobud” z Jaroci
n a ,^  ośw ietlenio
w e - Zakład  U słu 
gow o-H andlow y  
W iesław  W aśko- 
w iak  z Żerkow a.

W uroczystości oddania inwestycji na osiedlu Polna wzięli udział mieszkańcy i radni miejscy

i  JARACZEWO ____

W Noskowie doczekają sio kanalizacji, 
a w Boli skończą sio awarie

Niektórzy mieszkańcy Noskowa 
m ają pow ody do  radości. O koło 
dziesięciu rodzin zostanie pod łą
czonych do kanalizacji. To nie ko
niec dobrych w iadom ości. D uża 
inw estycja szykow ana je s t także 
na drugim krańcu gminy - w  Goli. 
Tam zostanie wreszcie wymieniona 
rura azbestowo-cementowa na ul. 
Jaraczewskiej, która od lat regular
nie pęka, zalewając chodnik, ulicę 
i podwórza.

Na pierwszą z tych inwestycji zo
stanie zaciągnięta pożyczka w wyso
kości 1.183.500 zł. - Nie wiemy, naja
kie raty zastanie ona podzielona i ja k

długo będziemy ją  spłacać, ponieważ 
nie podpisaliśm y jeszcze umowy. Na 
razie rada przyjęła uchwałę i czekamy 
aż fundusz (Wojewódzki Fundusz 
Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu - przyp. red.) 
nas zaprosi na rozmowy. Wtedy bę
dziem y mogli m ówić o szczegółach 
- wyjaśnia Stanisław Andrzejczak, 
wiceburmistrz Jaraczewa.

W ymiana rury w Goli zostanie 
natomiast sfinansowana z własnych 
środków. - M amy zarezerwowane ok. 
460 tys. z i w tegorocznym budżecie 
na wymianę sieci wodociągowej z rur 
azbestowocementowych na PCV Wy

braliśmy Golę, bo tam  jest największa 1,6 km. O bie inwestycje zostaną
awaryjność - dodaje wiceburmistrz, uwzględnione w jednym przetargu. 
W ymienionych zostanie 29 przyłą- (seb>
czy i odcinek kanalizacji o  długości

i  Ż ER K Ó W _______________________________________________________________ --------------------- -----------------

Przeciwnicy glosowali tak, że burmistrz się wzruszył
M iało nie być jednomyślności. 

Radni opozycyjni, którzy wcześniej 
deklarowali, że nie zagłosują ża 
udzieleniem burmistrzowi absolu
torium, postanowili zrobić inaczej.

- Sam  bardzo za ch o d ziłem  
w głowę, ja k  dzisia j zagłosować. 
Często się mówi, że żerkowska rada 

je s t podzielona, że opozycja bez prze
rwy pyta, rzuca kłody burmistrzowi. 
M am y prawo do zadawania pytań  
i je  zadajemy. C zasam i m am y inne 
zdanie co do niektórych inwestycji, 
niektórych tem atów, m oże to  też 
kw estia pokolenia - mówił radny 
Wojciech Raś. Przyznał, że decyzja 
nie była łatwa. - Po głębokiej anali
zie doszedłem  do wniosku, te  dzisiaj

Jacek Jędraszczyk (z prawej) przyjmuje gratulacje
podniosę rękę „za ”. Mam nadzieję, że sieli być, ja k  na przedostatniej sesji, 
ta współpraca m iędzy nam i ułoży się wyzywani czy traktow ani ja k  ludzie,
na tyle dobrze, że nie będziem y m u- którzy przeszkadzają, rzucają kłody

pod  nogi, bo tak nie je s t - stwier
dził. Radny Sebastian Nowaczyk 
dodał: - Zaw sze, co roku, m am y 
panie burm istrzu ja ką ś bombę. Z a
wsze gdzieś je s t spór. Tego sporu by 
nie było, gdyby było wszystko jasne, 
czytelne. Wierzę, że m ożna to zrobić. 
Wierzę, że ta k będzie.

Burmistrz nie ukrywał radości.
|  - Tak się mówi, że to tylko form al- 
|  ność, ale jestem  wzruszony. Dziękuję 
|  za zrozum ienie. Być m oże jeszcze za  * 
|  m ało rozmawialiśmy ze sobą. Dekla- 
^ ruję, że tego błędu nie popełnim y. 

C zym  w ięcej rozmów, tym  więcej 
tw órczych rozw iązań - stw ierdził 
Jacek Jędraszczyk.

(akt)
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► PRZEJEDLI PONAD 70 TYSIĘCY Z FUNDUSZU SOŁECKIEGO

Drastycznie obcięli 
pieniądze dla w si

N awet jedna  trzecia nie została 
z funduszu soleckiego dla wiosek gmi
ny Jarocin na 2018 rok. Pula pienię
dzy została obcięta z 1 m b  745 tys. zł 
w  tym roku do 570 tys. zł w przyszłym. 
I tak na przykład największe sołectwo, 
jakim są Witaszyce (prawie 4 tysiące 
mieszkańców - przyp. red.) dostało  
w tym roku prawie 260 tys. zł, a w 2018 
prawdopodobnie otrzyma tylko nieco 
ponad 35 tys. zł (szacunkowe obliczenia 
na podstawie danych z końca czerwca 
2017 r. - przyp. red.).

Kilku nabroiło, 
a odpowiedzialność jest 
zbiorowa

- Powodów tej korekty jest kilka. Jed
nym z n kh  są nieprawidłowości w wyda
waniu pieniędzy - wyjaśnia wiceburmistrz 
Robert Kaźmierczak. I przyznaje: - Być 
może je st tak, że kilku nabroiło, a odpo
wiedzialność je st zbiorowa i przy okazji 
ucierpią ci, którzy solidnie wywiązywali 
się ze swoich obowiązków. Trzeba jed 
nak pam iętać, że odpowiedzialność za 
wydatkowanie funduszu sołeckiego spo
czywa na burmistrzu i to on odpowiada za 
ewentualne naruszenie dyscypliny finan
sowej. Podczas kontroli Regionalnej Izby 
Obrachunkowej burmistrz ju ż m usiał się 
z pewnych rzeczy tłumaczyć - zaznacza 
zastępca A dam a Pawlickiego.

Wiceburmistrz nie ujawnia, które 
sołectwa źle gospodarowały się fundu
szem. Ale podaje kilka przykładów - jego 
zdaniem niegospodarności. - W roku 
2016 wydatki na catering, czyli na prze
jedzenie w funduszu sołeckim wyniosły 
ogólnie 73 tysiące złotych. M ieliśmy kil
ka takich sołectw, w których wydatki na 
catering, wynosiły 37%, 29%, 27%. To 
są w większości niewielkie sołectwa. To 
pokazuje, że być może nie mają innego 
pom ysłu na wydanie tych pieniędzy i są 
one później wydawane trochę na siłę. 
W  tegorocznym funduszu sołeckim mamy 
przykład takiej sytuacji, gdzie podano

l i  * ° '  , V \

ia'° ^  A

cze<*Ł3 >
W ubiegłym roku za pieniądze z funduszu 

sołeckiego wybudowany został między innymi 
parking w Siedleminie za ponad 20 tys. zł

nam  koszt oprawy m uzycznej imprezy
- 21 tysięcy złotych. I  takie przykłady są 
zaprzeczeniem idei funduszu sołeckiego
- uważa Kaźmierczak.

To nie jest sprawiedliwe
Sołtysi tych wsi, które inwestowały 

pieniądze z funduszu czują się oszukani. 
Ich zdaniem nie powinno się „wrzucać 
wszystkich do jednego worka”. -Dlacze
go my zostaliśmy ukarani za tych, którzy 
źle wydawali pieniądze z  funduszu ? - pyta 
Jam na Nicke, sołtyska Roszkowa (fun
dusz sołecki Roszkowa przed zmianą
- 78.385,53 zł, po zmianie - 33.076,07 zł
- przyp. red.). -Ja sięż tym nie zgadzam. 
To nie je st sprawiedliwe. Ja tego tak nie 
zostawię - zapowiada.

Podobnego zdania jest Katarzyna 
Szymkowiak, radna i sołtyska Wilko- 
wyi. - My dzięki pieniądzom  z funduszu  
sołeckiego zrobiliśmy bardzo dużo. A  to 
przejadanie w naszym sołectwie, ja k  sobie 
obliczyłam, razem z uroczystością 90-le- 
cia naszej jednostki OSP wyniosło 7,5% 
całego budżetu. W  tym są nagrody na im
prezy, w tym są imprezy sztandarowe takie 
ja k  w ianki czy dożynki. A  przede wszyst
kim  m am y inwestycje w drogi, chodniki, 
obiekty sportowe, w szkołę, która je s t

Sołectwo Liczba m ieszkań
ców sołectwa

WYSOKOŚĆ ŚRODKÓW PRZYPADAJĄ
CYCH NA DANE SOŁECTWO

przed zmianą po zm ian ie *
Annapol 175 31.370,94 zt 13.237,49 zf

Bachorzew 427 52.452,00 zt 22.133,08 zt
Cielcza 2.188 161.065,39 zł 35.299,97 zł

Cząszczew 214 34.633,00 zł 14.614,19 zł
Dąbrowa 203 31.313,31 zł 14.225,89 zt

Golina i Stefanów 2.160 159.503,81 zł 35.299,97 zł
Hilarów 211 34.382,00 zt 14.508,29 zt
Kadziak 214 14.633,52 zt 14.614,19 zt

Kąty 99 25.013,00 zt 10.554,69 zł
Łuszczanów 881 88.173,27 zł 35.299,97 zł

Mieszków 1.775 138.032,00 zt 35.299,97 zł
Osiek 364 47.181,00 zł 19.909,18 zt

Potarzyca 710 66.126,82 zt 32.122,97 zt
Prusy i Roszkówko 468 55.882,00 zt 23.580,38 zł

Radlin 641 70.354,57 zł 29.687.27 zl
Roszków 737 78.385,53 zł 33.076,07 zł

Siedlemin i Ciświca 672 72.947,90 zł 30.781,57 zt
Tarce 363 47.098,25 żt ■ 19.873,88 zł

Wilczyniec 100 25.096,75 zt 10.589,99 zł
Wilkowyja 1.611 118.885,77 zł • 35.299,97 zł
Witaszyce 3.933 258.385,00 zł 35.299,97 z!

Witaszyczki 334 44.672,22 zt 18.850,18 zł
Zakrzew 902 89.344,45 zt 35.299,97 zł
RAZEM 19 .38 2 1 .7 4 4 .9 3 2 ,5 0  z ł 5 6 9 .4 5 9 ,1 0  z ł

niepubliczna - wylicza szefowa rady 
sołeckiej, - Czy zam iast odbierać nam  
te pieniądze nie lepiej byłoby spotkać się 
z  sołtysam i i ich pokierować - wskazuje 
Katarzyna Szymkowiak.

Być może niewłaściwie 
reagowaliśmy

- M yślę, że przed  nam i je s t czas, 
w którym  na m niejszych pieniądzach  
powinniśm y wspólnie - sołectwa i urząd 
m iejski - uczyć się bardziej racjonal
nego wydawania środków  z funduszu , 
bo to  n ie je s t w ina tylko  p o  stron ie  
sołtysów, że są niepraw idłow ości, to 
też je s t w ina urzędu m iejskiego i p ra 
cujących tam  urzędników. Być m oże 
niewłaściwie reagowaliśmy - przyznaje 
w iceburm istrz Kaźmierczak. D odaje 
jednak: - Niewykluczone, że w którym ś 
m om encie fu ndusz zostanie ponow nie 
zw iększony.

Zm niejszenie funduszy d la  so 
łectw - zdaniem  wiceburm istrza - nie 
oznacza, że większe pieniądze nie trafią 
na wieś na przykład w  postaci grantów 
dla stowarzyszeń działających na ich 
terenie. - Te pieniądze mogą trafić do 
konkursów  otwartych dla organizacji 
pozarządowych na terenie gminy - stowa
rzyszeń czy fundacji. Ale zm iana polega 
na tym, że wydatkowanie tych pieniędzy 
i odpowiedzialność za to będzie spoczy
wała na jednym  podm iocie - zarządzie 
tej organizacji, a nie - ja k  w przypadku 
funduszu soleckiego - pieniądze wydaje 
sołectwo, a stuprocentowa odpowiedzial
ność za to spada na barki jednej osoby 
- burm istrza gm iny Jarocin - podkreśla 
zastępca burm istrza.

ANNA KONIECZNA

AGNIESZKA STACHOWIAK,
skarbnik gminy Jarocin

Burmistrz zgodnie z ustawą 
o funduszu sołeckim mógłby również 
wystąpić do rady miejskiej z projektem 
uchwały w sprawie niewyrażenia zgody 
na wyodrębnienie środków stanowiących 
fundusz sołecki w budżecie gminy na 2018 
rok. Chciał jednak zachować dla sołectw te 
fundusze, które w części są refundowane 
przez wojewodę. W ten sposób nadal daje 
mieszkańcom możliwość decydowania, na 
co ma być przeznaczana określona kwota 
z budżetu gminy. Należy też podkreślić, 
że - poza funduszem sołeckim - gmina 
z własnych środków przeznacza niemałe 
pieniądza na inwestycje, remonty czy inne 
niezbędne wydatki bieżące na wsiach.

► JAROCIN

Donosili na siebie, burmistrz 
zapowiada zmiany

O nieprawidłowościach w funk
cjonowaniu Jarocińskiego Budżetu 
Obywatelskiego dla Osiedli mówił na 
ostatnim posiedzeniu Rady Miejskiej 
Jarocina wiceburmistrz Robert Kaź
mierczak. Zapowiedział także dysku
sję i rewizję wydatkowania pieniędzy 
z JBO.

- W niektórych przypadkach z oby- 
watelskością nie m a on nic wspólne
go i zam iast integrować i angażować 
mieszkańców osiedla, konfliktowałich. 
Wręcz dochodziło do tego, że m iesz
kańcy donosili wzajemnie na siebie 
do urzędu miejskiego. Zbierane byty 
numery PESEL tylko po to, żęty wpisać 
je  do systemu głosowania i „wykosić” 
konkurencyjny projekt - mówił K aź
mierczak.

Jego  zdaniem  „w niektórych 
przypadkach dochodziło wręcz do 
patologii”. - Bo ja k  inaczej nazwać 
projekty, które nie powstały z inspi
racji sam ych mieszkańców, ale in
stytucji zlokalizowanych rm osiedlu, 
które w  inny sposób powinny starać się 
o środki i załatwiać własne problemy

- stwierdził zastępca w łodarza gmi
ny. I podał przykład: - Wiem, że do 
budżem obywatelskiego były zgłaszane 
wnioski, które zostały przygotowane 
w spółdzielni m ieszkaniowej i tylko 
dali je  kom uś z mieszkańców, żeby je  
zgłosił, bo m iał do tego uprawnienia. 
Czyli tak naprawdę gm ina zaczęła 
wykonywać zadania własne spółdzielni 
mieszkaniowej. Mieliśmy taki projekt 
w ubiegłym roku. Przegłosowany, bo 
m ieszkańcy uztuili, że powinien być 
wykonany i był jedynym  projektem  na 
tym osiedlu. M y jako  gm ina mieliśmy 
zlikwidować bariery architektoniczne 
w kilkunastu miejscach poprzez obni
żanie krawężników i robienie łagodnych 
zjazdów - nie przy drogach gminnych 
ani powiatowych, tylko należących do 
spółdzielni mieszkaniowej. To zostało 
wykonane, ale przecież nie o to chodzi
- podkreślił Robert Kaźmierczak.

Wiceburmistrz stwierdził, że nie 
są wykluczone zmiany w funkcjono
waniu Jarocińskiego Budżetu Oby
watelskiego dla Osiedli w kolejnych 
latach. ANNA KONIECZNA

Karitiwka, grochówty
„W ostatnim czasie mieliśmy taki przykład - dotyczy on budżetu obywa

telskiego - na jednym z osiedli w Jarocinie zorganizowany został festyn 
z okazji Dnia Dziecka, na którym konsumpcja wyniosła 7,5 tysiąca złotych - 
z 18 tysięcy ogólnego kosztu. Przewidziano tam dla każdego dziecka darmowo-, lód, 
watę cukrową, karkówkę, kiełbasę, kaszankę i talerz grochówki. Jak to dziecko przez 
cztery godziny trwania festynu miało to wszystko przejeść?”

Robert Kaźmierczak, wiceburmistrz Jarocina
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W orek z pieniędzm i czeka, 
a radn i niezadowoleni Nie bardzo rozumiem, w jaki sposób np. termomo- 

dernizacja budynku biblioteki ma wpłynąć na stopę 
bezrobocia czy ilość osób korzystających z opieki. 

Dla mnie te dwie rzeczy „się mijają".

- My możemy nic z  tych rzeczy nie 
robić. Będzie marazm, nie będzie się 
nic działo. Ten program je st ułomny. 
Nie mówcie jednak, że wszystko ładuje 
się do Żerkowa - stwierdził burmistrz 
Jacek Jędraszczyk na spotkaniu po
święconym rewitalizacji.

- Program rewitalizacji to jest taki 
paszport, przepustka do unijnych pie
niędzy, które w Urzędzie Marszałkow
skim  leżĄ sobie w worku, który się 
nazywa „Rewitalizacja ” - mówiła Ka
tarzyna Zawadzka, koordynatorka 
program u z firmy „Greert W ood”. 
Opracowanie tego program u, za
twierdzenie i uchwalenie pozwala 
gminie na składanie wniosków i po
zyskiwanie dodatkowych środków.

Rewitalizacja oznacza odnowę 
i rozwój tego, co jest. Przy wyzna
czaniu obszarów słabszych brane są 
głównie wskaźniki związane z bezro
bociem, przemocą, uzależnieniami, 
dostępem do kanalizacji. N a czym 
polega idea w yznaczania obsza
rów zdegradowanych i wybierania 
spośród nich tych, które należałoby 

, zrewitalizować? - Chodzi o to, żeby 
znaleźć w gm inie miejsca najsłabsze 
i inwestycyjnie je  wspomagać - wyja
śniała koordynatorka. Zapew nia
ła, że nie należy tak się przejm o
wać określeniem „zdegradowane”.
- To nie znaczy, ze tam  jest ruina, pył 
i pobojowisko. To są obszary, które 
w analizach wskaźnikowych wypadają 
po prostu gorzej, czyli poniżej średniej 
gm iny - mówiła Zawadzka.

Swoich zastrzeżeń i wątpliwości 
nie ukrywał radny Wojciech Raś.
- Miasto Żerków  - stolica naszej gminy
- było, je s t i będzie zawsze doinwesto
wane, pod każdym względem. M amy 
to badanie i wychodzi na to, że cho
ciaż mieszkańcy mają tutaj wszystko, 
czego dusza zapragnie, są tutaj pro
blemy - mówił. - N a wsiach, gdzie 
w większości sam i organizujemy sobie 
życie kulturalne (nie mówię, że gm ina 
nie pomaga), gdzie m am y mnóstwo 
inwestycji, spraw niedokończonych, 
okazuje się, że wszystko jesj dobrze,

w skaźniki są dobre, więc te sprawy 
trzeba odłożyć na później. Powinien 
przyjść wreszcie czas, że nas, na wsiach 
troszeczkę bardziej się doceni. (...) Ile 
można inwestować w mieście? Radne
go szczególnie zbulwersowało ujęcie 
w dokumencie Parku Niezwykłego 
w Żerkowie. - Jeżeli my wybudujemy 
Park Niezwykły w Żerkowie na dział
kach za dwie bańki, to nie wiem, ja k  
radni spojrzą w oczy swoim  m iesz
kańcom rui wsiach? Gdzie np. drogi 
sąfatalne. (...)- dodał Wojciech Raś. 
- Mam wrażenie, że nie było wiadomo, 
skąd wziąć na to pieniądze, to zrobimy 
program i z tego programu pozyskamy 
środki. Uważam, że ta inwestycja jest 
nietrafiona i nie powinna być robiona 
z  tego programu. Jedźcie do Przybysła- 
wia, jedźcie gdziekolwiek i powiedzcie 
ludziom: - Budujemy w Żerkowie park 
za dwa miliony!

Podczas spotkania podnoszono 
też sposób poinformowania miesz
kańców o tym, że taki program po
wstaje i m ożna mieć w tym swój 
udział. - Tu by trzeba było przede 
wszystkim  zrobić rewitalizację z po
w iadam ianiem  - stwierdził radny 
Andrzej Stachowiak.

Dokument musi trafić do Urzędu

Marszałkowskiego w Poznaniu do 
końca lipca. M iał zostać uchwalony 
na czerwcowej sesji, ale trzeba było 
wycofać przygotowaną uchwałę w tej 
sprawie. - Pmgram musi być uzgodnio
ny z sanepidem  i RDOŚ-em  (Regio
nalną Dyrekcją Ochrony Środowiska 
- przyp. red.). To zawsze odbywało się 
bez problemu. Teraz niespodziewanie 
RDOŚ jeszcze nam nie przesłał tego

uzgodnienia. Powiedział, że raczej bę
dzie na „tak", ale w związku z tym, że 
m am y obszary chronione, mogą od  
nas jeszcze czegoś wymagać i jeszcze 
nam  opinii nie wydali - poinformo
wał sekretarz gminy Michał Surma. 
Żerkowska rada będzie musiała spo
tkać się w lipcu na sesji, by przyjąć 
program.

(akf)

Planowane projekty na obszarach rewitalizacji
PROJEKTY INWESTYCYJNE
► budowa Centrum Aktywności Lokalnej w Żerkowie,
► budowa Parku Niezwykłego w Żerkowie,
► rewitalizacja parku miejskiego w Żerkowie (na terenie MCT)
► renowacja odkrytych basenów wraz z zabytkowym budynkiem restauracji 
Morena w Żerkowie
► zagospodarowanie terenu po byłym Domu Kultury w Przybystawiu
► budowa placu zabaw oraz boiska w Sierszewie
► modernizacja boiska oraz budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej 
w Komorzu Przybysławskim
► termomodernizacja budynku Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Żerków i OSP 
Żerków oraz zagospodarowanie terenu wokół budynku.

PROJEKTY NIEINWESTYCYJNE
► punkt konsultacyjno-informacyjny dla organizacji pozarządowych oraz mieszkań
ców w Żerkowie
► program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych
► wydarzenie w amfiteatrze w wyremontowanym parku w Żerkowie

Jeżeli ma pan rodzinę z przemocą domową, 
sądzi pan, że tam kupuje się dzieciom książki? (...) 

Pewne rzeczy robi się dla przyszłych pokoleń. W Żer
kowie macie państwo największe nagromadzenie 

osób z problemami społecznymi. To tutaj państwa 
problemy społeczne się kumulują. Nie w sołectwach. 

Tak nam wychodzi z analizy. (...) A ponadto z tej 
biblioteki w Żerkowie nie korzysta tylko Żerków.

W bibliotece jest też bezpłatny dostęp do internetu 
i bezrobotni mogą szukać ofert pracy.

Na wioskach też są problemy społeczne. (...)
Łożymy bardzo dużo pieniędzy na kulturę. Wszystko 

powinno jakoś funkcjonować. A wychodzi na to, 
że nie funkcjonuje. Z punktu widzenia tego pro

gramu. Dlatego jestem niezadowolony. Jednym ze 
zdiagnozowanych problemów jest niska integracja 
społeczna. A my dajemy 600 tys. zł na kulturę. To 

jest jakaś sprzeczność, przynajmniej dla mnie.

JA CEK  JĘDRA SZCZY K
burm istrz gminy Żerków

Ten program powstał po to, żeby mieć otwartą 
furtkę do ubiegania się o środki pomocowe. My 

możemy nic z tych rzeczy nie robić, odłożyć go ad 
acta. Będzie marazm, nie będzie się nic działo. (...) 

Ten program jest też ułomny. Nie mówcie jednak, 
że wszystko ładuje się do Żerkowa. 

Módlmy się o to, żeby te pieniądze byty. Na razie 
mamy kupę papierów. To lista pobożnych życzeń. 
A jak dostaniemy pieniądze na Park Niezwykły, to 

zostaną nam pieniądze na inne działania.

► J A R A C Z E W O

Dzieci uczą się w „klitkach”. Szkolę czeka rozbudowa na 200%

Tak wyglądają obecnie sale w Wojciechowie

Jeszcze w tym roku powstanie pro
jekt rozbudowy Szkoły Podstawowej 
w Wojciechowie. W planach na kolejne 
lata jest stworzenie dwóch nowych sal 
lekcyjnych. Jak twierdzą władze gminy, 
inwestycja jest niezbędna - dziś dzieci 
muszą być bowiem „upychane” w m a
lutkich salach.

- Szkołę Podstawową w Wojciechowie 
trzeba rozbudować. I  to na 200 proc. - 
twierdzi dyrektor Gminnego Zespołu 
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół, 
w Jaraczewie Jerzy Jakubowski. Jak 
zaznacza, wszystko z powodu reformy 
oświaty. - Sa l lekcyjnych, które mogą 
pom ieścić 20 uczniów są zaledwie trzy. 
Do tej pory klasy w Wojciechowie były ok. 
IO-osobowe, dlatego „upychaliśmy"dzieci 
w salach o wymiarach 4x3 metry. Teraz 
jednak - w momencie zm ian po reformie 
- będzie inaczej. Decyzja jest więc prosta: 
albo dzieci będą uczyć się do wieczora 
na dwie zmiany, albo dobudujemy dwie 
sale. Innej możliwości nie m a - dodaje 
zdecydowanie szef GZEAS-u.

Według rozporządzenia minister
stwa oświaty, dla szkół, w których pla
nowana jest dw uzm ianowość, przy
znawana subwencja m a być mniejsza. 
Chcąc tego uniknąć, należy rozszerzyć 
bazę placówki w Wojciechowic. - Pla
nujem y zrobić to jednak najmniejszym  
kosziem  - chodzi o dobudowę do ju ż  ist

niejącego budynku - podkreśla burmistrz 
Jaraczewa Dariusz Strugała.
Według mocno wstępnych szacunków 
planowany koszt całej inwestycji to ok. 
500 tys. zł (w tym 12 tys. zł za projekt). 
- To nie je st jednak sprawa „na ju ż ”. Na 
razie chodzi nam o sam  projekt. Dzięki 
niemu będę mógł aplikować w przyszłości

g o środki zewnętrzne. To naprawdę czysto 
|  techniczne sprawy - trzeba stworzyć coś 
|  i m ieć to tui półce, jeśli chce się starać 
|  o pieniądze - zaznacza włodarz.

Ostatecznie rajcy zgodzili się na

zmiany w tegorocznym budżecie. Pro
jekt nowych sal powstanie, nad kwestią 
rozbudowy szkoły w Wojciechowie będą 
pochylać się w m om encie prac nad 
przyszłorocznym budżetem. (jan)

W ,

ILONA SM OLAREK, p rzew o d n icząca  komisji ośw iaty

- Jako komisja oświaty nie mieliśmy wcześniej żadnej wiedzy związanej 
z koniecznością rozbudowy w Wojciechowie. Niedługo czeka nas jednak 
objazd po wszystkich szkołach, dlatego przyjrzymy się bliżej tematowi Jeśli 
brakuje klas, to nie ma w ogóle o czym dyskutować.

R adny  SŁA W O M IR  G RUCHAŁA

- Zastanawiający jest jedynie fakt, że dawniej, jeszcze przed wprowadzeniem 
gimnazjów, Szkoła Podstawowa w Wojciechowie była ośmioklasowa i wówczas nie 
było problemów z pomieszczeniem dzieci. Dlaczego teraz mają się nie zmieścić?

JERZY JAKUBOW SKI, dyrek tor GZEAS-u

- Budowa jest konieczna, aby uniknąć dwuzmianowości. Kiedyś dzieci się 
mieściły, ponieważ w latach 90. nie było pracowni komputerowej. Teraz jest 
i to już jest jedna brakująca sala. Przez jakiś czas nie funkcjonowały również
biblioteki. I stąd konieczne są dwa nowe pomieszczenia.

http://www.jarocinska.pl
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UWAGA - KONTROLE W FIRMACH

Pracodawca nie płaci 
13 zł za godzinę? 
Zgłoś to!

O sobom  zatrudnionym  na um o
wę zlecenie oraz sam ozatrudnionym  
- przysługuje wynagrodzenie w wy
sokości co najmniej 13 złotych brutto 
za godzinę. D o Państwowej Inspekcji 
Pracy docierają jednak sygnały, że nie 
wszyscy pracodaw cy przestrzegają 
obow iązujących od  początku  roku 
przepisów.

Kontrole
D latego inspektorzy ruszyli na 

kontrole. W samej Wielkopolsce prze
prowadzono ich ponad 200. Większość 
z nich była spow odowana skargami 
pracowniczymi. - M ieliśmy kilkadzie
siąt skarg pracowniczych dotyczących 
nieprzestrzegania płacy m inim alnej. 
W pływały do nas ta kże in form acje  
z N S Z Z  „Solidarność". Część kontroli 
była równieżprofilaktycz/ia - mówi Jacek 
Strzyżewski, rzecznik prasowy P ań
stwowej Inspekcji Pracy w Poznaniu. 
I podkreśla, że wielu pracodawców już 
w trakcie kontroli wypłacało pracow 
nikom zaległe świadczenia. - W wielu 
przypadkach udało się wyegzekwować 
zaległe św iadczenia ju ż  na podstaw ie 
samego polecenia wydanego przez in
spektora pracy - podkreśla Strzyżewski.

Kary
Jeżeli pracodaw ca nie przestrze

ga praw  pracow niczych - grozi mu 
kara grzywny od 1 tys. zł do 30 tys. 
zł. Z darza się jednak, że inspektorzy 
pracy, w przypadku pierwszej kontroli, 
traktują pracodawcę łagodniej, nakła-

ipracowników w Polsce 
zatrudnionych jest 

na umowach cywilno
prawnych

dając na niego upomnienie. -Jeżeli nie 
m a rażących naruszeń przepisów prawa, 
zagrożeń dla zdrowia czy życia, to takie 
kontrole często kończą się pouczeniem  
- wskazuje Jacek Strzyżewski. Podkre
śla jednak, że jeżeli pracodaw ca nie 
naprawi uchybień - kolejna kontrola 
kończy się m andatem .

Nieprawidłowości
Jeżeli w twojej firmie pracodawca 

nie w ypłaca m in im um  13 złotych 
b ru tto  o so b o m  za tru d n io n y m  na 
um ow y cyw ilnopraw ne - m ożesz  
poinform ow ać o tym PIP. Pam iętaj 
jednak, że twoje zgłoszenie - wysłane 
za  pośredn ic tw em  fo rm u la rza  na  
stron ie  in ternetow ej, listow ne lub 
te lefon iczne  - nie m oże być a n o 
n im ow e. In sp ek to rzy  g w aran tu ją  
jednak ochronę danych osobowych. 
- Pracow nik n ie m usi się obawiać, że 
pracodaw ca dow ie się, iż to  on wysłał 
zgłoszenie. Inspektor pracy m a nawet 
obow iązek zachow ania tajem nicy na 
tem at tego, że kontrola  je s t spow o
dow ana skargą  - zapew nia rzecznik 
P IP  w Poznaniu .

Ewidencja?

[ „W wielu przypadkach udało się wyegzekwować 
I zaległe świadczenia już na podstawie samego 
I polecenia wydanego przez inspektora pracy"

Jacek Strzyżewski - rzecznik prasowy PIP
w Poznaniu

33 M in isterstw o  p racy  p rze s trze 
ga. Jeżeli p raw a p racow nicze n a 
dal b ędą  łam ane, a  pracodaw cy nie 
b ęd ą  w ypłacać m inim alnej stawki 
godzinow ej, w prow adzone zostaną  
kolejne przepisy. M ają one dotyczyć 
konieczności ew idencji czasu  p ra 
cy i og ran iczen ia  kata logu  um ów  
o  dzieło.

MARTA POPŁAWSKA

UWAGA!
Zatrudnimy KIEROWCĘ!

W ystarczy , że posiadasz p ra w o  jazdy  na kat. C
O feru jem y :
- u m o w ę o pracę,
- stałe w arunki zatrudnienia.

•« * •

CM prosim y przesyłać na adres: 
k a d r y @ k r u c z y n . p l
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ULCL Chebicl 1 J K a z iu s t P a cku taIV ru c z y n

V
A R l  d u u

D z ie s ią tk a  A rt-B u d  ln v e s t  
Sp . z o .o . Sp.K  

zatrudni

Apteka 
w Jarocinie

z a t r u d n i

MAGISTRÓW
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PRACOWNIK PRODUKCYJNY 
l MALARZ (LAKIERNIA PROSZKOWA)

OPERATOR PLAZMY 
SPAWACZ
OPERATOR ROBOTA - SPAWACZ 
ŚLUSARZ
OPERATOR MASZYN CNC 
MONTER
MAJSTER ZMIANY

Oferujemy stałą i stabilną pracę w postępowej firmie, dopłatę do kosztów dojazdu i duże 
możliwości awansul
Oferujemy również pracę sezonową na okres wakacyjny*
Oczywiście umowa o pracę to u naś standard. Do tego po okresie próbnym 
każdy pracownik może liczyć na umowę o pracę na czas nieokreślony.

Oprócz pracy za godziwe wynagrodzenie ważna jest dla nas atmosfera.
W N ATOM LOGISTIC stworzyliśmy własną drużynę piłkarską, sponsorujemy 
klub sztuk walki i jeździmy razem na imprezy integracyjne. U nas jest dooobrze ©

Osoby zainteresow ane prosimy o przesłanie CV na adres: biuroi8natom .pl
(z dopiskiem na jak ie  stanowisko dotyczy aplikacja) lub o ko ntakt osobisty:

NATOM LOGISTIC SP. Z 0 .0 . SP.K. 
ul. Śremska 4 ,6 3 -0 4 1  Chodcza

M  m  W  m  m  M  tafe + 4 8 6 1 2 8 1 9 1 7 0

M'*/sce pracy:

C hoc/crza
s e k t *

Firm a NATOM LOGISTIC  
p o s zu ku je  osób na s tan o w is ka :

Firma RBB-STAL S.A.
poszukuje pracownika na stanowisko:

M A G A ZY N IE R
O czekiwania:
- wykształcenie średnie
- m ile w idziane uprawnienia do obsługi suwnic i wózków widłowych

CV oraz list motywacyjny prosimy dostarczać na adres: 
ul. Powstańców W lk p . Ib ,  6 3 -2 0 0  Jarocin 
lub adres e-m ail groszak@ rbb-stal.com .pl 
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INFORMACJE:
6 1 2 8 6 0 6 1 1

Firma RBB-STAL J. Borusiak Sp.K .
poszukuje pracowników na stanowisko:

SPAWACZ
ŚLUSARZ Z UMIEJĘTNOŚCIĄ SPAWANIA 
OPERATOR ROBOTA SPAWALNICZEGO

Oczekiwania:
- doświadczenie zawodowe oraz dyspozycyjność
- uprawnienia do obsługi suwnic i wózków widłowych

CV oraz list motywacyjny prosimy przesyłać lub dostarczać na adres: 
ul. Wojska F*olskiego 8 3 , 6 3 -2 0 0  Jarocin, groszak@ rbb-stal.com .pl 

te l. (6 2 )  7 6 3  6 4  61

http://www.opracy24.pl
mailto:kadry@kruczyn.pl
mailto:biuro@artbud.eu
mailto:spharma@op.pl
mailto:groszak@rbb-stal.com.pl
mailto:groszak@rbb-stal.com.pl
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elfian
k PPU „INTER-ELKAN” 

Sp. z o.o.
Jarocin, ul.Dąbrowskiego 15

ZATRUDNI OD ZARAZ
osoby do pakowania 

wyrobów pończoszniczych
(n ie  w y m a g a n e  ż a d n e  k w alifik acje)

oraz

S Z W A C Z K I
Kontakt osobisty w siedzibie firmy 

bądź pod numerem telefonu

797 279 904
Zatrudnimy również od zaraz

osoby umiejące szyć 
do pracy chałupniczej
Możliwość użyczenia maszyny do szycia 

w ramach trwającej umowy.

Kontakt osobisty w siedzibie firmy 
bądź po numerem telefonu

605 694 328
wgodz. 6.00 -14.00

-  DECORAzem----------------------------
„Decora S.A. - firma produkcyjna o ugruntowanej pozycji na rynku, notowana na 

giełdzie, wielokrotnie zagradzana za profesjonalne działania, z siedzibą w Środzie
Wielkopolskiej, poszukuje:

PRACOWNIKÓW PRODUKCJI
Osoba na tym stanowisku będzie odpowiedzialna za pakowanie wyrobów na linii produk
cyjnej, kontrola jakości produktu oraz pomoc w zaopatrzeniu linii produkcyjnej w surowce.

Wymagania:
- G o to w o ś ć  d o  p ra c y

• w s y s te m i e  z m ia n o w y m
- D y s p o z y c y jn o ś ć
- U m ie ję tn o ś ć  p ra c y  z e s p o ło w e j
- O b s łu g a  w ó z k ó w  w id ło w y c h  

b ę d z ie  d o d a tk o w y m  a tu t e m

Oferujemy:
- S ta b i ln e  i a t r a k c y jn e  w a ru n k i z a tr u d n ie n ia ,  

n ie z b ę d n e  n a r z ę d z ia  p ra c y
- M o ż liw o ś ć  ro z w o ju  o ra z  

z d o b y w a n ia  d o ś w ia d c z e n ia
- U b e z p ie c z e n ie  g r u p o w e
- D o f in a n s o w a n ie  k a r ty  M u ltisp o r t .

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie aplikacji za pomocą portalu 0LX.
Prosim y o dopisan ie n astępu jącej klauzuli: "W yrażam  zgodę na p rze tw arzan ie  m oich  danych osobow ych  
zaw artych  w  o ferc ie  pracy zgodnie  z  przep isam i U staw y o ochron ie danych osobow ych z  dnia - 
2 9 .0 8 .1 9 9 7  r. (D z. U. z  2 0 0 2  r. nr 101, p o z .9 2 6  ze  zm .), w  celu realizacji czynności zw iązan ych  z  procesem  
rekrutacji. O św iad czam , że  zn an e  są m i m oje  praw a w ynika jące  z przep isów  U staw y o ochronie danych  
osobow ych, a w  szczegó lnośc i praw o dostępu  do treści sw oich  danych o raz  ich popraw iania".

CV ślij na:
rekrutacja@decora.pl
lub dzwoń:
61 286 4218

------- ----------------- < 0  Decora

Firma Produkcyjno-Handlowa „PAULA” 
Zakład Produkcyjny w Parzewie 

Parzew 14, 63 -220 Kotlin
Do naszego działu wdrożeń szukamy zdolnych, 

ambitnych . pełnych pasji technologów lub 
utalentowanych pasjonatów smacznego 

jedzenia i zdrowej żywności na stanowisko:

Jun io r p ro jec t 
leader

WYMAGANIA
• Wykształcenie wyższe kierunkowe / 

Technologia żywienia człowieka
• Mile widziane doświadczenie w pracy na 

podobnym stanowisku
• Dobra znajomość języka angielskiego
• Znajomość zagadnień i procedur 

dotyczących zarządzania systemami jakości
• Dokładność / precyzja
• Odpowiedzialność
• Umiejętność pracy w zespole

ZADANIA
• Nadzór nad realizacją projektów 

technologicznych
• Prowadzenie dokumentacji związanej

z projektowaniem i wdrożeniem nowych 
wyrobów

• Prowadzenie doradztwa technologicznego 

OFERUJEMY:
• Zatrudnienie w prężnie rozwijającej się 

firmie
• Pracę w młodym zespole, w miłej 

atmosferze
• Umowę o pracę na pełen etat
• Możliwość rozwoju oraz podnoszenia 

kwalifikacji zawodowych
• Niezbędne narzędzia pracy

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie 
bądź dostarczenie
listu motywacyjnego, CV pod adresem:
F P H  „P A U L A ”  Sp. z o .o . Sp.k.
P a rz e w  14 , 6 3 -2 2 0  K o t l in  lu b  e -m a ll:  
m a r lo la .w e g n e r@ p a u la .c o m .p l, 
te l.  0 6 2  7 4 0  5 9  35
Zastrzegamy sobie prawo do kontaktu tylko 
z wybranymi kandydatami.

Prosimy o zamieszczenie w apjikacji 
następującej klauzuli: Wyrażam zgodę na 
przetwarzanie moich danych osobowych dla 
potrzeb niezbędnych do realizacji procesu 
rekrutacji (zgodnie z Ustawą z dn. 29.08.1997 
r. o ochronie danych osobowych, Dz. U. Nr 133, 
poz. 883 ze zm.).

F irm a  D O M A S Z  t o  P o ls k i p r o d u c e n t  
m a s z y n  w a ż ą c o - p a k u ją c y c h .
D z ięk i 1 2 - l e tn i e m u  d o ś w ia d c z e n i u  
j e s t e ś m y  l i d e r e m  w  te j  b r a n ż y  
n a  r y n k u  P o ls k im .

W  z w ią z k u  z ro z w o je m  f ir m y  
p o s z u k u je m y  p ra c o w n ik ó w  

na s ta n o w is k a :

■ KONSTRUKTORA MASZYN,
■ AUTOMATYKA,
I ELEKTRYKA,
I SPAWACZA (METODĄ TIG),
I PRACOWNIKA PRODUKCYJNEGO

O fe ru je m y :
- stabilna pracę w oparciu o umowę o pracę;
- praca w miłej i przyjaznej atmosferze;
- pakiet socjalny;
- niezbędne narzędzia pracy;
- szkolenia.

CV prosimy kierować na adres mailowy: 
domasz@domasz.com.pl lub osobiście w firmie.
DOMASZ Tomasz Waligóra ul. Centralna 16; 

63-012 Dominowo 
Tel: 668-456-482; 668-456-480

w w w .d o m a s z .c o m .p l

PRACA • PRACA • PRACA • PRACA • PRACA

„BIREX”
F IR M A  U S Ł U G O W O -H A N D L O W A

za tru d n i:

OPERATORÓW
MASZYN

PRZEŁADUNKOWYCH
(praca przy rozładunku wagonów)

Prawo jazdy C+ E będzie dodatkowym atutem
Z a in te re so w a n e  o s o b y  p ro s im y  o  kon tak t 601  5 6 6  9 4 7

KIEROWCÓW
KAT. C+E

Z a in te re so w a n e  o s o b y  p ro s im y  o  kon tak t 601  5 6 6  9 4 7

POMOCNIKÓW
OPERATORA

(praca przy rozładunku wagonów)
Wymagania: (mężczyzna) prawo jazdy kat. B
Z a in te re so w a n e  o s o b y  p ro s im y  o  kon tak t 6 0 7  321  155

O soby  za in te resow ane  prosim y o kontakt: 
BIF)EX Firma U sługow o H andlow a, ul P oznańska  26. 

63-200 Jarocin , w g o d z  7-15

http://www.opracy24.pl
mailto:rekrutacja@decora.pl
mailto:marlola.wegner@paula.com.pl
mailto:domasz@domasz.com.pl
http://www.domasz.com.pl
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W iększa ochrona 
i przyw ileje
dla pracowników tymczasowych

około 6 tysięcy
agencji zatrudnienia działało 
w Polsce w 2015 roku

433 tysiące
pracowników tymczasowych byto 
W Polsce w 2010 roku

559 tysięcy
- w 2013 roku

708 tysięcy
- w 2015 roku

(według danych Polskiego Forum HR)

Oferty pracy z Powiatowego Urzędu 
Pracy w  Jarocinie zgłoszone 

w  okresie od 30 czerwca do 10 lipca

•  Płytkarz - Zakład Budowlany 
Piotr Dostatni Jarocin

•  Monter reklam - PI 1 Interaktywna 
Agencja Reklam Sp. z o. o. Jarocin

•  Kosmetolog - Rinome Anna Rudnicka 
Jarocin

•  Pracownik ochrony z orzeczeniem 
o niepełnosprawności - Ram Security 
Sp. z o. o. Jarocin

•  Stolarz-PHUJasz Jadwiga Szklarczyk 
Witaszyczki

•  Robotnik gospodarczy, technik prac 
biurowych - pracownik
ds. technicznych - Jarocińskie 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego 
Sp. z o. o.

•  Pracownik ochrony - Guard Service 
Agencja Usługowa Konrad Sztapka 
Gądki k. Poznania

STAN BEZROBOCIA 
W  POW IECIE JAROCIŃSKIM f
od 30 czerwca do 6  lipca st

liczba bezrobotnych 1 - 2 9 3  |

zarejestrow an i 9 6  

w yre jes trow an i 4 1

w yre jes trow an i, którzy podję li pracę 3 3  3

r-------------------------\

Jarocińskie Tow arzystw o
Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.

og łasza n ab ó r na stanow isko

TECHNIK PRAC BIUROWYCH

Szczegóły dostępne na 
stronie www.jtbs.com.pl

V__________ _____________ /

Zatrudnię 
pracownika 

do skupu żywca.
Mile widziane 

prawo jazdy kat. C

tel. 502 552 592

Zasiłek macierzyński dla pracow
nic wykonujących pracę tymczasową, 
ewidencjonowanie osób, zmiany w spo
sobie obliczania w ynagrodzenia za 
urlop wypoczynkowy - to tylko niektóre 
ze zmian wprowadzonych do ustawy
0 zatrudnianiu pracowników tymczaso
wych. Wejście w życie nowych regulacji 
podzielona na dwa etapy. Pierwszy - od
1 czerwca tego roku. W prowadzenie 
drugiego zaplanowano na 1 stycznia 
2018 roku.

Zatrudnienie tymczasowe jest przez 
pracodawców coraz częściej nadużywa
ne. Na tego typu umowach, z tygodnio
wym okresem wypowiedzenia, niektóre 
agencje utrzym ują pracowników na 
tych zasadach przez lata. Właściciele 
firm coraz częściej korzystają z takich 
pracowników. Uważają, że ta  forma 
pracy jest bardziej elastyczna i mniej 
obciążająca finansowo. W  rezultacie 
rośnie liczba agencji pracy tymczasowej. 
Jednocześnie coraz częściej pojawiają 
się informacje o  nadużywaniu tej formy 
zatrudnienia oraz nieprzestrzeganiu 
praw pracowników tymczasowych. Dla
tego ministerstwo przygotowało pakiet 
rozwiązań służących uporządkowaniu 
rynku pracy tymczasowej oraz zabez
pieczeniu interesów i praw zatrudnia
nych w ten sposób pracowników.

Co się zmieniło od czerwca 
tego roku?
► D o tej pory pracodaw ca mógł za
trudniać pracownika tymczasowego 
przez 18 miesięcy w ciągu kolejnych 
36 miesięcy. Jednak agencje za trud 
nienia obchodziły ten przepis - ta sama 
osoba była kierowana do pracy przez 
różne „zaprzyjaźnione” i do tego celu 
m nożone agencje, tylko dlatego, że 
„tymczasowo” m ożna było zatrudniać 
przez kolejne lata. O d 1 czerwca m oż
liwy okres tymczasowego zatrudnienia 
przefc 18 miesięcy w ciągu 36 miesięcy 
obowiązuje niezależnie od liczby agen
cji, które kierują pracownika do pracy. 
Pracodawcy nie mogą go przekroczyć 
niezależnie od typu podpisanej umowy - 
liczą się zarówno umowy cywilnopraw
ne, jak i umowy o pracę tymczasową.
► Nowe przepisy uszczegóławiają listę 
prac, których nie m ożna powierzać 
pracownikom tymczasowym. Chodzi 
o wykonywanie tego samego rodzaju 
pracy, jaką przez ostatnie 3 miesiące 
Wykonywał pracownik zatrudniony na 
stale, a który został zwolniony nie z jego 
winy. Taka praca też nie może być wy
konywana w każdym innym miejscu

należącym do pracodawcy.
► W nowych regulacjach zaproponowa
no także rozwiązanie, które umożliwia 
agencji pracy tymczasowej ustalenie 
praw idłow ego w ynagrodzenia p ra 
cownika tymczasowego. Pracodawca 
musi bowiem przedstawiać agencji do 
wglądu - na jej wniosek - treść regulacji 
wewnętrznych, dotyczących wynagra
dzania pracowników oraz przekazywać 
jej informacje o  zmianach w zasadach 
tych wynagrodzeń pracowników.
► Poza tym agencja pracy tymczasowej 
musi informować na piśmie - przed 
zawarciem umowy o pracę z osobą za
trudnioną tymczasowo - o  treści uzgod
nień między agencją a pracodawcą.
► Zobow iązano także agencje pracy 
tymczasowej do przekazywania pracow
nikom tymczasowym informacji umoż
liwiających nawiązanie bezpośredniego 
kontaktu z przedstawicielami agencji.
► Nowe przepisy wprowadzają również 
większą ochronę pracownic w ciąży 
wykonujących pracę tymczasową. Ich 
umowy będą przedłużać się do  dnia 
porodu, jeżeli miałoby dojść do ich roz
wiązania po upływie trzeciego miesiąca 
ciąży. Dzięki temu pracownica otrzyma 
po porodzie zasiłek macierzyński.
► Pracodawca musi prowadzić ewiden
cję osób wykonujących pracę tymcza
sową na podstawie umów o pracę oraz 
na podstawie umów prawa cywilnego. 
Rozwiązanie to istotnie ułatwia kontrolę 
przestrzegania przepisów dotyczących 
limitów czasowych korzystania z pra
cy tymczasowej oraz podejmowanie 
skutecznych kontroli przez inspekto
rów pracy.
►Zmiany w przepisach o zatrudnieniu 
tymczasowym wprowadzają również 
oddzielne zasady obliczania wynagro
dzenia urlopowego i ekwiwalentu. Nie 
wprowadzają natom iast zmian w za
sadach nabywania przez pracownika 
zatrudnionego tymczasowo prawa do 
urlopu wypoczynkowego.

Co się zmieni w  2018 roku?
► B ędą też zm iany w ustaw ie o p ro 
m ocji za tru d n ien ia  - w ejdą w życie 
1 stycznia 2018 roku. M ają  na  celu 
walkę z agencjam i-krzakam i, które 
rejestrują się w wirtualnych biurach, 
a  po tem  nie regu lu ją  zobow iązań  
i znikają. Z  tego. pow odu przyw ró
cony zostanie obowiązek posiadania 
lokalu przez agencję, dzięki czem u 
inspek to rzy  Państw ow ej Inspekcji 
Pracy nie będą, jak  do  tej pory. zde
rzali się ze skrytką pocztow ą w irtu 

alnego biura .
► D o tego marszałkowie województw 
b ędą  zobow iązan i raz  n a  trzy m ie
siące  sp raw d zać , czy agencje  nie 
zalegają  z op łacan iem  obow iązko
wych składek na ubezpieczenia sp o 
łeczne za pracow ników  tym czaso 
wych, a także czy nie m ają  zaległości 
w p ła tn o śc ia c h  na  ubezp ieczen ie  
zdrow otne, Fundusz Pracy, Fundusz 
G w aran tow anych  Św iadczeń P ra 
cowniczych oraz Fundusz Em erytur 
Pom ostow ych.

O p ra ć , ( a n n )

j t ó r  P H U  SZÓSTEK

J K t  z a t r u d n i :

s to la rz y
ta p ic e ró w
s zw a c zk i

Tel. 6 0 4  3 9 6  146  
Żerniki 6 , 6 3 -2 1 0  Żerków

( --------------------------------------------- ^Zatrudnię
pracownika

|  do produkcji | 
i montażu okien

Wymagane prawo 
jazdy kat. B.

t e l . 6 0 6  8 8 3  7 6 6  
V _________________________________ ^

Firma z wieloletnim doświadczeniem w branży produkcyjnej z tworzyw sztucznych, 
poszukuje kandydatów na stanowisko:

Pracownik działu sprzedaży i logistyki.
0 d  idealnych kandydatów  na to stanow isko oczekujem y:
•  Wykształcenia minimum średniego.
•  Bardzo dobrej znajomości j. niemieckiego w mowie i piśmie.
•  Znajomość j. angielskiego będzie dodatkowym atutem.
•  Uprzejmości, wysokiej kultury osobistej.
•  Dokładności, systematyczności, sumienności, dyspozycyjności.
•  Dobrej organizacji pracy, umiejętności pracy w zespole.
•  Dobra znajomość obsługi komputera (MS O ffice).

Do głównych zadań  na tym  stanow isku na leżą:
•  Bezpośredni kontakt z klientami kluczowymi
•  Koordynowanie i kontrola obiegu faktur, zamówień oraz innych dokumentów 

związanych z bieżącą działalnością firmy.
•  Udział w procesach logistycznych

O ferujem y:
•  Ciekawą i odpowiedzialną pracę.
•  Zatrudnienie na umowę o pracę w pełnym wymiarze godzinowym.
•  Atrakcyjne wynagrodzenie.
•  Możliwość rozwoju i zdobycie doświadczeń w działach sprzedaży i logistyki

Prosimy przesyłać aplikacje zawierające CV wraz z listem motywacyjnym, aktualnym zdjęciem oraz zgodą 
na przetwarzanie danych osobowych na adres L c h o jn a c k i@ a b ris o .c o m .p l, lub o składanie ich osobiście 
w siedzibie Firmy pod adresem: ABRISO Sp. z o.o., ul. Dworcowa 6, Góra, 63-233 Jaraczewo

W yrażam zgodę na przetw arzan ie  m oich danych osobowych zaw artych  w  mo|e] o fercie  pracy d la  potrzeb n iezbędnych do rea lizac ji procesu 
rek ru tac ji (zgodnie z usta w ą  z dn. 2 9 .08 .97  roku o Ochronie Danych Osobowych Dz. U st N r 133 poz 883)

http://www.opracy24.pl
http://www.jtbs.com.pl
mailto:Lchojnacki@abriso.com.pl
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Połomski i Celińska dla seniorów

Podpisy pod umowami na dodatkowe środki dla seniorów złożyli (od lewej): 
wiceburmistrz Jarocina Robert Kaźmierczak, skarbnik gminy Agnieszka 

' Stachowiak oraz wicewojewoda wielkopolski Marlena Maląg

Program Wieloletni 
„Senior + ”na lata 2015- 
2020 adresowany jest do 
nieaktywnych zawodowo 
osób, które przekroczyły 60. 
rok życia. W jego ramach 
jednostki samorządu tery
torialnego mogą ubiegać 
się o uzyskanie środków 
finansowych przezna
czonych na jednorazowe 
wsparcie utworzenia lub 
wyposażenia Dziennego 
Domu „Senior+" lub Klubu 
„Senior+" oraz na za
pewnienie funkcjonowania 
już istniejących placówek, 
utworzonych w poprzednich 
latach.

K oncert Jerzego  Połom skiego, 
spotkanie ze Stanisławą Celińską - to 
tylko niektóre przedsięwzięcia, jakie 
w najbliższym czasie będą organizo
wane dla seniorów  w Jarocinie.

Przy Spichlerzu Polskiego Rocka 
pow stan ie  rockow y klub d la  osób  
starszych. N a jego utworzenie gmina 
Jarocin pozyskała 150 tys. zł z rządo
wego program u „S en io r+ ”. - W  ten 
sposób Spichlerz rozszerzy swoją ofertę 
o specjalne, dedykowane dla seniorów  
przedsięwzięcia, tak, aby muzyka rocko
wa mogła stać się pom ostem  łączącym  
pokolenia - podkreśla w iceburm istrz 
Robert Kaźmierczak.

To nie jedyne środki pozyskane 
przez gm inę w ram ach „S en io r+ ”. 
D odatkow e 213 tys. zł wesprze kon
tynuację realizow anego program u 
„Senior W igor”. D om  Senior-W igor 
istnieje w JO K  Jarocin  od listopada 
2015 roku. N a początku działalności

zrzeszał 50 osób, dziś jest ich 150. 
Seniorzy uczestniczą tam  w różnego 
rodzaju  zajęciach - począw szy od 
wykładów, kończąc na  nauce sam o
obrony. M ają także możliwość sko
rzystania z pom ocy pielęgniarki oraz 
organizow anych specjalnie d la nich 
w arsztatów , czy też zajęć na  basenie 
i w kręgielni. - Seniorzy bardzo chętnie 
biorą udział w wydarzeniach kultural
nych, takich ja k  koncerty, spotkania  
autorskie, występy kabaretowe - infor
muje Agnieszka Borkiewicz, dyrektor 
Biblioteki Publicznej M iasta i Gminy 
Jarocin , k tó ra  kieruje D om em  Se
nior-W igor. - C hętnie też w łączają  
się  w ogólnopolskie akcje społeczne, 
takie chociażby ja k  akcja „ Ż onkile  ” 
(upam iętniająca rocznice pow stania 
w getcie warszawskim - przyp. red.), 
pracują także wolontariacko przy orga
nizacji im prez m iejskich czy zajęć dla 
dzieci - dodaje szefowa biblioteki.

Dodatkowe środki zostaną prze
znaczone na poszerzenie działalności 
is tn ie jącego  D o m u  Senior-W igor, 
w zbogacą ofertę w arsztatow ą. - Z a
proponujemy także dodatkowe koncerty, 
na przykład Jerzego Połomskiego, czy 
spotkania ze znanym i i łubianym i Oso
bam i takim i ja k  Stanisław a C elińska. 
Seniorzy wezm ą także udział w spek
taklu „Bal czyli w ieczór zapoznawczy" 
z  m uzyką zespołu Variete, który zosta
nie wystawiony podczas Jarocin Festi
wal - zd radza  Agnieszka Borkiewicz. 
Jak zapew nia dyrektorka biblioteki, 
wszystkie te propozycje są  na bieżąco 
konsultow ane z senioram i.

Pozyskane środki pozw olą także 
doposażyć placówkę w sprzęt kom 
pu terow y  czy aud iow izua lny , p o 
większyć księgozbiór biblioteki, kupić 
dodatkowe wyposażenie na potrzeby 
prow adzonej działalności.

ANNA KONIECZNA
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01ivia z nagrodą specjalną

Statuetkę „Za zasługi dla powiatu jarocińskiego" otrzymali między 
innymi Donata i Henryk Jańczakowie, którzy prowadzę gospodarstwo 
rolne w Golinie

Starosta Teodor Grobelny przy
znał statuetki „Za zasługi dla powia
tu jarocińskiego”.

W yróżnienia, które są  wręcza
ne od 10 lat, rozdzielono w pięciu 
kategoriach. W dziedzinie oświaty 
i kultury za wieloletnią działalność 

• n a  rzecz seniorów nagrodę otrzymał 
Jarociński U niw ersytet Trzeciego 
Wieku. O debrała ją  prezes stow a
rzyszenia Halina Florczyk. - To dzięki 
pracy i zaangażowaniu pani Haliny 
Florczyk i pozostałych osób związanych 
z tą organizacją m ieszkańcy całego, 
powiatu mogą uczestniczyć w szeregu 
spotkań czy imprez. Czas na naukę 
je s t zawsze i to właśnie dzięki Jaro
cińskiem u Uniwersytetowi Trzeciego 
Wieku seniorzy mogą poszerzać swoją 
wiedzę i zdobywać nowe um iejętności 
- mówił podczas wręczania nagród 
wicestarosta M irosław Drzazga.

W kategorii spo rt i m łody ta 
lent nagrodę otrzymał kolarz torowy 
i szosowy Szymon Krawczyk, który 
m a na swoim koncie między innymi 
medale mistrza Polski, Europy oraz 
świata juniorów. Ponieważ Szymon 
przebywał na zgrupowaniu sporto
wym, wjego imieniu nagrodę odebrał 
tata - Andrzej Krawczyk.

W  kategorii rolnictwo statuetka 
trafiła do Donaty i Henryka Jańcza- 
ków, którzy prowadzą gospodarstwo 
w G olinie. Państw o Jańczakow ie 
uprawiają ponad 100 hektarów zie
mi i hodują ponad 200 sztuk bydła.

- D zięki dobrym i przemyślanym  in
westycjom, konsekwencji i wytężonej 
pracy państw o Jańczakowie osiąga
ją , tak doskonale wyniki ja ko  rolnicy 
i hodowcy - uzasadniał wyróżnienie 
wicestarosta.

Za działalność społeczną wy
różniono Szkołę A ntonianum , dzia
łającą przy parafii św. A ntoniego 
w Jarocinie, której nauczyciele od 
ponad 20 lat udzielają bezpłatnych 
korepetycji z matematyki, języka pol
skiego, fizyki, chem ii czy języków 
obcych.

W dziedzinie gospodarki uho
norow ano G rupę RBB Stal, która 
„podczas kilkudziesięciu lat swojego 
istnienia przekształciła się z niewiel

kiej firmy rodzinnej w świetnie pro
sperujące duże przedsiębiorstwo”.

W  tym roku przewidziano rów
nież nagrodę specjalną. Otrzymała ją  
01ivia Wieczorek z Goliny, która mię
dzy innymi reprezentowała Polskę na 
Dziecięcym Festiwalu Eurowizji na 
Malcie.

Statuetki „Za zasługi dla powiatu 
jarocińskiego" zostały wręczone - nie, 
jak  do  tej pory podczas specjalnie 
zorganizowanej „Gali pow iatu”, ale 
podczas kolejnego posiedzenia rady 
pow iatu . Spośród  nagrodzonych 
nieobecni byli: Olivia W ieczorek, 
przedstawiciele Szkoły Antonianum 
oraz firmy RBB Stal.

ANNA KONIECZNA
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Kolejna „Biała niedziela" już we wrześniu?
Od 150 do 180 osób skorzystało 

z bezpłatnych badań profilaktycz
nych w czasie „Białej niedzieli”, którą 
zorganizował jarociński szpital.

- Akcja cieszyła się dużym zainte
resowaniem i przymosła wiele pozytyw
nych efektów dla pacjentów. Dlatego 
chcielibyśmy ją  powtórzyć, a może na
wet organizować cyklicznie - stwierdził 
podczas konferencji prasowej Stani
sław Martuzalski, etatowy członek 
zarządu powiatu, który odpowiada 
za szpital z ramienia starostwa. -N a
stępną „Białą niedzielę"przewidujemy 
we wrześniu - poinformował. Akcję'" 
bezpłatnych badań profilaktycznych 
dla mieszkańców powiatu jarociń
skiego sfinansowało starostwo.

U czestnicy „Białej niedzieli” 
mogli skorzystać z badań labora
toryjnych (poziom u m onocytów  
- M O , poziom u cukru, T SH , po
ziomu cholesterolu) oraz badania 
EKG wraz z pom iarem  ciśnienia 
tętniczego krwi i wagi ciała. Były 
też konsultacje z prof. Jackiem Piąt
kiem, który oceniał ryzyko wystąpie
nia chorób sercowo-naczyniowych. 
Panie uczestniczące w akcji w ra 
mach diagnostyki raka szyjki macicy 
miały okazję poddać się badaniu  
cytologicznemu, które wykonywał 
dr n. med. Włodzimierz Budzyński. 
Dodatkowo także m ożna było sko
rzystać z porad dietetyka.

W  „Białej niedzieli” wziął udział 
również jarociński sanepid, który wsparł 
akcję w zakresie profilaktyki zakażeń 
HIV/AIDS oraz uzależnień od tytoniu, 
alkoholu i innych środków psychoak
tywnych.

Personel szpitala i pracownicy sa
nepidu pracowali w czasie „Białej nie
dzieli” na zasadzie wolontariatu.

(ann)

Najpierw trzeba było poczekać 
w kolejce, żeby później zostać 

bezpłatnie przebadanym przez 
personel jarocińskiego szpitala

y NOWE MIASTO ___________________________________

Wyróżnili dwóch sołtysów
Stowarzyszenie Sołtysów Woje

wództwa Wielkopolskiego obchodziło 
30-lecie istnienia. - Stow arzyszenie 
pow stało w 1997 roku, a jeg o  za ło
życielem  był nieżyjący ju z  Franciszek 
Sztuka ze Skotnik w gm inie M iłosław  
- przypomina sołtys Chociczy i nowo- 
miejski radny - W incenty Pawelczyk. 
Wraz z sołtysem Kruczynka, będącym 
radnym  powiatowym Stefanem K o
minkiem otrzym ał podziękowania za

wkład pracy w rozwój i działalność 
stowarzyszenia. Wincenty Pawelczyk 
w 2000 roku wszedł w skład zarządu 
SSWW i przez 3 kadencje pełnił funk
cję sekretarza. Stefan KominekTiył 
przewodniczącym komisji rewizyjnej. 
Aktualnie sołtys Chociczy, już czwartą 
kadencję, pełni funkcję przewodniczą
cego komisji rewizyjnej w Krajowym 
Stowarzyszeniu Sołtysów.

Oprać, (akf)

P POWIAT ________________________________________________

W geodezji zapłacisz karta, ale z prowizja
W Wydziale G eodezji i G ospo- cić kartą płatniczą. Trzeba się jednak 

darki N ieruchom ościam i S tarostw a liczyć z tym, że do  każdej transakcji 
Powiatowego w Jarocinie za zam ó- - n iezależnie od  kw oty - o p e ra to r 
wionę dokumenty można teraz zapta- dolicza 2 zł prowizji. (ann)
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Problemy z remontowanym boiskiem
Mnóstwo emocji wzbudza remont 

boiska w W itaszycach. M ieszkańcy 
cieszyli się, że nowy obiekt posłuży 
im podczas rozgrywanego niedawno 
IX Biegu Ulicami Witaszyc w ram ach 
akcji „Polska Biega”, ale tak się nie 
stało . Przez ca łą  w iosnę nie mogli 
z tego obiektu korzystać także piłkarze 
W KS-u Witaszyce.

Perturbacji z now ą m uraw ą było 
mnóstwo. Najpierw na łączeniu pasów 
pow staw ały  bruzdy, później p o ja 
wił się problem  z odprow adzaniem  
wody. Przebudow ać trzeba było też 
studzienkę, k tóra w ystaw ała ponad  
poziom  gruntu.

' M uraw a kładziona w okresie je 
sienno-zim ow ym  m iała sporo  p ro 
blemów, żeby odpow iednio  szybko 
się ukorzenić, a dodatkowo te później 
p o łożone  elem enty się nie przyję
ły. Być m oże problem ów  m ożna by

uniknąć, gdyby now a naw ierzchnia 
była k ładziona  w korzystniejszych 
warunkach. - M inisterstwo dość póź
no ogłosiło w yniki naborów. Później 
była procedura przetargowa, która się 
przedłużała zje względu na odwołanie 
jed n ej z  firm . To spowodowało prze
sunięcie term inu realizacji i weszliśm y 
w sezon przełom u jesien i i zimy. Parę 
razy przekładaliśmy o kilka dni m om ent 
zakończenia inwestycji ze względu na 
w arunki atm osferyczne - mówi R o
bert K aźmierczak, zastępca burm i
strza  Ja roc ina . - N igdy wykonawca 
ani podw ykonaw ca  (M arzyński Sp. 
z o.o. i firma P lener z Goliny - przyp. 
red.) nie sugerowali, że układanie trawy 
w takich warunkach m oże skutkow ać 
ja k im iś problem am i i nie wnioskowali 
o odłożenie tych prac na przykład na 
wiosnę - dodaje.

Jak zapewnia wiceburmistrz, część

usterek została  usunięta i wszystko scach, w których w ym ieniano trawę, 
zmierza w dobrym  kierunku, ale jesz- nowa nawierzchnia wyglądała dobrze. 
cze kilka tygodni tem u sytuacja nie N atom iast niektóre fragm enty boiska 
napaw ała  optym izm em . - W m iej- prezentują się, jakby były lam  miejsca,

w których trawa nie wzeszła. N ie dosia- 
no je j na początku kwietnia, tylko łatano 
te otwory kilkanaście dni tem u  - mówi 
Kaźmierczak.

Teraz największym  problem em  
jest stojąca woda. - N ie schodzi ona 
p o  opadach i podlew aniu, a  problem  
w ystępuje na ok. 150 m etrach kw a
dratowych - wyjaśnia w iceburm istrz. 
Wątpliwości wzbudzały także wymiary 
boiska, ale sytuację uspokaja sołtys 
Witaszyc, Rafał Trybek, który na  bie
żąco monitoruje to, co się tam  dzieje. 
- System atycznie zbieram y się i ogląda
my, co zostało zrobione. Roznutwialiśmy 
z inspektorem firm y, która modernizuje 
boisko. Stwierdził, że wymiary są zgodne 
z  tabelą wymiarów - wyjaśnia.

O dbiór prac zaplanowano na  po
czątek  lipca. N ajpraw dopodobniej 
będzie to  pierwszy tydzień m iesiąca.

(seb)

► POWIAT ________________________________________________________________________________________________________________________

Ukąsi cią żmija, w  Jarocinie znajdziesz ratunek
Jest czas wakacji. Wielu z nas od

bywa lub planuje wędrówki po lasach 
albo mniej uczęszczanych okolicach. 
M ogą się nam  tam  zdarzyć różnego 
rodzaju przygody. N a przykład spo
tkanie ze żm iją zygzakow atą. Jeśli 
tak by się stało  i doszłoby do  uką
szenia, ratunek m ożna znaleźć w ja 
rocińskim  szpitalu. N asz Szpitalny 
O ddział Ratunkowy jako jeden  z nie
licznych w kraju posiada antytoksynę 
jadu  tego gada.

Żm ija zygzakowata to jedyny ja 
dowity wąż, który występuje w Pol
sce. Najczęściej m ożna ją  spotkać na 
obrzeżach lasów, na podmokłych łą 
kach czy leśnych polanach. Ale wiosną

ŻMIJA ZYGZAKOWATA,
która w Polsce jest pod 

ochroną, rzadko atakuje 
ludzi z w łasnejin icjatywy. 

Kąsa tylko w przypadku, 
kiedy jes t niepokojona 

i prowokowana przez czło
wieka lub zwierzę.

i latem  nic nie stoi jej na  przeszko
dzie, aby zagościła w przydom owym 
ogródku. D latego w arto zawsze za
chować ostrożność, wykonując prace 
przy tak  zw anych skalniakach czy

w ogrodowej gęstwinie. Należy b o 
wiem brać pod uw agę to , że żmije 
m ogą m igrow ać, a ich ukąszenie - 
doprow adzić naw et do  śmierci.

- N a szczęście do tej pory nie m u

sieliśm y używ ać w naszym  pow iecie 
antytoksyny ja d u  żm ij, ale m am y ją  
na oddziale. N igdy nie wiadomo, kiedy 
m oże się przydać - stwierdza Jo lan ta  
G rzybek, pielęgniarka oddziałow a 
jarocińskiego SOR-u - Tym bardziej, 
że m am y lato, a te  gady uw ielbiają  
wygrzewać się w słońcu. 1 wcale nie 
je s t powiedziane, że bytują tylko na gór
skich szlakach. Antytoksyna składa się 
ze sw oistej końskiej im m unoglobuliny 
G, która wiąże ja d  żm ij i neutralizuje 
jego toksyczne właściwości. O trzymuje 
się ją  z  surowicy koni immunizowanych 
jadem  europejskiej żm ii zygzakowatej 
- wyjaśnia pielęgniarka.

Antytoksyna powinna być podana

domięśniowo po uprzednim wykona
niu próby uczuleniowej. Jeśli jednak 
nie m a na to  czasu, bo zagrożone jest 
życie osoby ukąszonej, wówczas moż
na ją  podać bez testu, ale ze środkami 
przeciwwstrząsowymi. »

- N ie wszystkie polskie szpitale mają 
taką antytoksynę na stanie, jednak ja 
rocińska placów ka woli dm uchać na 
zim ne. Surowica je s t wprawdzie dość 
droga, ale w przypadku ukąszenia ratuje 
życie. Szukanie je j w kryzysowej sytu
acji w innych jednostkach medycznych 
to stra ta  cennego dla pacjenta czasu 
- podkreśla prezes szpitala Leszek. 
M azurek.

ANNA KONIECZNA
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Tańsze koszenie za miastem
Firma Plener Michała Sołtysa z Goliny 

nie zajm uje się już u trzym aniem  zielem 
w Jarocinie. Od czerw ca robi to Tom Bruk 
Tomasza K aczm arka.

Przedsiębiorca z Golmy nie został jod 
nak z niczym . Pod jego pieczą jest zieleń 
na te renach  wiejskicłi gminy Jarocin . Po 
mimo że obsługuje znacznie większy teren 
i zakres jego obow iązków  jes t taki sam  
jak Tomasza K aczm arka, to m iesięcznie 
dosta je  z urzędu o 17 tysięcy mniej,

Umowy z obiem a firmami zostały (rod J.*
pisane do końca roku. (miii)

UTRZYMANIE I PIELĘGNACJA ZIELEN I NA TERENIE MIASTA
I GMINY JAROCIN POLEGA MIEDZY INNYMI NA:
► ktn/Miiiu trawników
► utrzymaniu czystości na terenach zielem
► jesiennym wygrabianiu liści
► piżycuir.it żywopłotów i ktzłiwów wraz.
► usuwaniu odiostów t diznw

r odchwac/c/aniem

> usuwaniu chwastów przy krawężnikach dióggmmOYth 

W i.i/iii poti/oliy firma wykomiift lównioż wycinkę tli/ow, tio/owame pili
om/ nasadzenia nowych di/aw

llli/ynidtilH i pielęgnacja zieloni Usługa Mh/ymanl# i pielęgnacji
na tm miii) miasta laiocin ftrfttż Zielem na teienie gminy laniem
fliini; Inni |tiuk lutiins/ri Kat/markn |if t t l  lliltiij Plenni Michała ‘.inltyśa
/ huoumi kmzltije miesięczni# / Golmy kosztuje nueruei /nie ty
11 000 /I (liiułtoj jdatfin lyi,/alluwn 10 1100 Zl (bllltln) jilatur lyi litowi!

Wyi inka i|f/uw, lie/owaiim phi oMż uar.aij/tiiliti nowych rtt/nw jilatne .ą
i-

osobno nn podstawie raoltmiwaiiyt li i mi jodmr-lkuwyi h

C a M ó  umowy o|iinwa na C iltutć umowy opinwa na
205 liOO jH (brutto) 10!) liliO żl (Im ullo)

KOTLIN

Gmina kupiła kije
- Tojest przywofywacz do po

rządku - powiedział na ostatniej 
sesji M irosław Paterczyk, wójt • 
Kotlina, po czym pokazał kij do 
unihokeja.

Wielokrotnie na kotlińskich 
sesjach poruszano temat zakupu 
kijów do unihokeja. Najpierw 
apelowa! o nie były już radny 
Włodzimierz Szymkowiak i na
uczyciel w jednej osobie, pod 
którego kierownictwem gimna
zjaliści wywalczyli w ubiegłym

roku srebrny medal w ogólno
polskim finale „G im nazjady” 
w Elblągu.

Potem o ich zakup zwracał 
się Tomasz Kosiński, przewod
niczący rady. N a ostatniej przed 
wakacjami sesji wójt Kotlina po
informował, że samorząd nabył 
48 kijów. Zostaną przekazane do 
Szkoły Podstawowej w Kotlinie.

Z  budżetu gminy na ten cel 
wydano ponad 1.200 zł.

(era)
fot. Elżbieta Rzepczyk

i  JAROCIN______________________________________________________

Darmowe autobusy na basen
W  czasie wakacji mieszkańcy gminy 

Jarocin  drugi rok  z rzędu będą  mogli 
korzystać z prom ocyjnych cen biletów 
i karnetów na baseny odkryte w Jarocinie.

W  ram ach  prom ocji jednodn iow ą 
wejściówkę ulgow ą na  basen m ożna bę
dzie kupić za  2 zl, a  za ulgowy karnet 
na  cale w akacje zap łac ić  15 złotych. 
W  ofercie są  także prom ocyjne bilety 
i karnety rodzinne. Akcja „Rodzina na ba
senie” potrwa do 20 sierpnia. - Wszystkich 
m ieszkańców  gm iny Jarocin zapraszam  
do aktywnego wypoczynku na jarocińskim  
basenie - zachęca burm istrz A dam  Paw
licki. - Już po  raz drugi przygotowaliśmy 
specjalną ofertę dla dzieci i m łodzieży, ale 
takżie dla całych rodzin. W tym roku została 
ona jednak wzbogacona o przejazdy auto
busów, które bezpłatnie dowiozą na basen 
posiadaczy karnetów sezonowych - dodaje 
w łodarz gminy. (ann)

AUTOBUSY U N II „BASEN” KURSUJĄ OD PONIEDZIAŁKU DO PIĄTKU NA TRASACH
► Jarocin - Hilarów - Bachorzew - Tarce - Kadziak - Łuszczanów - Wilkowyja - Jarocin 
* Jarocin - Siedlemin - Potarzyca
► Jarocin - Cielcza - Radlin - Mieszków - Radlin - Cielcza - Jarocin
► Jarocin - Zakrzew - Wilczyniec - Witaszyce - Jarocin

BASENY ODKRYTE CZYNNE SA CODZIENNIE OD GODZ. 10.00 0 0  19.00.

CENNIK BILETÓW NA JAROCIŃSKIE BASENY:

BILETY CAŁODZIENNE 
normalny - 8 zł
ulgowy dla mieszkańców gminy Jarocin - 2 zł 
rodzinny ( 1 + 2 ) - 10 zt 
rodzinny (2+2) -16 zł 
z Kartą Dużej Rodziny (1 + 3+) -10 zł 
z Kartą Dużej Rodziny (2+3+) -16 zł 
normalny po godzinie 17.00 - 6 zł 
ulgowy dla osób spoza gminy Jarocin - 6 zt

KARNETY SEZONOWE
normalny - 60 zł
ulgowy -15 zł
rodzinny (1+2) -75 zł
rodzinny (2+2) -120 zł
z Kartą Dużej Rodziny (1 + 3+ ) - 75 zł
z Kartą Dużej Rodziny (2+3+) -120 zł

Kampania profilaktyczna „Rodzina na basenie", prowadzona przez gminną spółkę Jarocin 
Sport, dofinansowana została przez gminę Jarocin ze środków Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii.

http://www.jarocinska.pl
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ZA TR ZYM A J SIĘ

WALERIA KRZUS
I. 7 8  (Łobez) 
HELENA IDZIAK
I. 8 9  (Prusinów)

EWA JANICKA TERESA KAGANEK ZBIGNIEW SOPNIEWSKI URSZULA LISIECKA
I. 5 3  (Ludwinów) I. 7 8  (Witaszyce) * 1 .6 0  (Jarocin) 1 .6 6  (Kotlin)
FRANCISZEK ANDRZEJCZAK JAN GRZEGORZEWSKI TADEUSZ BĄCZKIEWICZ
I. 8 5  (M agnuszewice) I. 8 3  (Jarocin) I. 81 (Kotlin)

R odzinom  zm arłych składam y w yrazy współczucia

Dwa samochody w  podziękowaniu dla proboszcza
Po 25 latach ksiądz p rałat S ta 

nisław Szymański przestał był p ro 
boszczem parafii Wniebowzięcia Naj
świętszej Marii Panny w Witaszycach. 
Pozostanie jednak nadal jako rezydent. 
Nowym proboszczem został mianowa
ny ksiądz Błażej Michalewski, który do 
tej sprawował posługę duszpasterską 
w Lubini Małej.

Podziękow ania d la  do tychcza- 
» sowego proboszcza i wprowadzenie 

nowego odbyw ało się podczas nie
dzielnych mszy św. w odstępie tygo
dniow ym . Wiele emocji w zbudziła 
informacja o  tym, że ustępujący ka
płan otrzyma od parafian sam ochód. 
N atychm iast odezwały się głosy, że 
ksiądz Stanisław Szymański w pełni 
zasłużył na takie docenienie. - Jest 
bardzo oczytanym człowiekiem, a  jedno
cześnie bardzo skromnym. Rzadko kiedy, 
tylko przy okazji oficjalnych uroczystości 
z udziałem biskupa, m ożna było zauwa
żyć oznaki jego prałackiej godności. Obej
m ował parafię w Witaszycach we wrze
śniu 1992 roku, w niełatwych czasach.

M ieszka ń cy  nie chcieli wtedy „czarnych ” 
w kościele. Księdzu Stanisławowi udało 
się odbudować wspólnotę, zjednoczyć 
ją  na nowo. To kapłan, którego można

Do prezentu dla ustępującego proboszcza nawiązywał też tort, jaki pojawił się w kościele parafialnym na 
zakończenie mszy św. dziękczynnej

było zobaczyć nie tylko przy ołtarzu, ale 
także przy ciężkiej fizycznej pracy. Wraz 
z  innym i para fianam i pom agał przy  
wielu inwestycjach. C zęsto pracow ał 
też w ogrodzie przy plebanii, który był 
zaw sze jego oczkiem  w głowie. Wielu 
korzystało z tych owoców, bo proboszcz 
wiele rozdawał - wymieniają parafianie.

D odają, że już w grudniu 1992 roku 
zaczęła się ukazywać gazetka p ara 
fialna „Słowo”. Ksiądz założył wiele 
grup modlitewnych, a także dwa kręgi 
biblijne, które służyły pogłębieniu wiary 
i wiedzy parafian. Jeden z nich sam 
prowadził przez 17 lat. - W  każde święta 
proboszcz zapraszał na plebanię osoby

starsze, sam otne, aby wraz z nim  zjadły 
wieczerzę wigilijną. Co roku organizował 
kilka pielgrzymek, po kraju, ale i poza 
granice także. Wspomagał też finansowo 
działalność grupy charytatywnej. Wszyst
ko to, co robił, odbywało się po  cichu, 
bez rozgłosu. Parafia w W itaszycach 
dużo m u zawdzięcza. W yremontował

oba kościoły, zarówno wewnątrz, ja k  
i na zewnątrz. Za jego czasów powstały 
parkingi, chodniki na cmentarzu. Roz
budował plebanię o salki katechetyczne. 
Co roku robił też dokładne sprawozdanie 
dotyczące finansów  parafii, poczynio
nych inwestycji i planowanych wydatków 
- wspominają. O  zasługach proboszcza 
w czasie oficjalnej uroczystości m ó
wił Stanisław Czeszyk. Dziękował za 
pobożność i pracowitość. Podkreślił, 
że dzieła te będą służyć kolejnym po
koleniom. - Cieszymy się, że zostajesz 
z nam i. (...) Księże proboszczu proszę 
przyjąć kluczyki, dowód rejestracyjny, 
kwiaty i upom inki ja ko  dowód naszej 
wdzięczności. Niech ten sam ochód słu
ży dobrze przez długie lata. Życzym y 
ci, żeby czuwał nad tobą św. Krzysztof, 
patron kierowców. Niech M atka Boża, 
której opiece tak często nas powierzałeś, 
chroni twoje zdrowie i dodaje sił. Księże 
Stanisław ie, w im ien iu  nas w szyst
kich tu zebranych dziękujem y dzisiaj 
Bogu i tob ie - stw ierdził. Z eb ran i 
w kościele parafianie podziękowali 
proboszczow i długim i, burzliwymi 
oklaskam i. U stępu jący  p roboszcz  
dosta ł toyotę yaris.

(Is)

Młodzież nie zapomni księdzu 
Brdysiowi radości i trudów

N a pożegnaniu księdza ka
nonika M ariana  Brdysia, p ro 
boszcza parafii św. M ałgorzaty 
w Cielczy, wzruszenie udzieliło 
się nie tylko starszym. M łodsze 
pokolenia parafian  miały oka
zję lepiej poznać swojego p ro 
boszcza w czasie przygotowań

i udziału w Światowych Dniach 
Młodzieży. W  ram ach podzię
kowań przygotowali specjalne 
kolaże ze zdjęć. Dokumentujące 
radości i trudy pobytu w K ra
kowie, które dzielił z nimi du 
chowny.

K siądz M arian  Brdyś był

proboszczem  i dziekanem de
kanatu  nowomiejskiego przez 
cztery lata. W  tym czasie odbyty 
się m.in. uroczystości z okazji 
100-lecia kościoła parafialne
go. K apłan przyczynił się też 
do  pow stan ia  scholi „C ielec
kie Słowiki”. W  budynku byłej 
plebanii uruchom ione zostało 
przedszkole. Proboszcz rozpo
czął sta ran ia  o  uruchom ienie 
procedur związanych z rem on
tem kościoła. Był organizatorem 
wielu wyjazdów i pielgrzymek. 
Parafia w Cielczy przyjm ow a
ła także sym bole Światowych 
Dni Młodzieży. Dzięki probosz
czowi przyjechała wystawa po 
święcona biskupowi Antoniemu 
Baraniakowi. Jednym z elemen
tów integracji parafii był festyn 
rodzinny, ale rów nież pom oc 
d la  misji w Boliwii, a  także 
goszczenie m łodzieży z tego 
kraju u siebie. O becnie ksiądz 
Brdyś jest proboszczem  parafii 
św. Andrzeja Boboli w Rawiczu.

(Is)

Pielgrzymi i jarocinacy dostali 
dyspenso od proboszcza

Uczestnicy 8 3 . Poznańskiej Pieszej 
Pielgrzymki na Ja sn ą  Górę jak co roku 
zatrzymali się na nocleg na Ziemi J a 
rocińskiej. Sześć grup - 1, 2 , 4 , 11, 
12 , 15 - zostało przyjętych w trzech 
jarocińskich parafiach. Pozostałe korzy
stały z gościnności parafian w Wilkowyi, 
Panience, Noskowie, Rusku, Jaracze
wie, Cielczy i Mieszkowie. Przybycie 
pątników obwieściły dzwony, które bity 
tak długo dopóki ostatn ia z osób nie 
znalazła m iejsca na nocleg. W parafii 
C hrystusa  Króla proboszcz - ksiądz

kanonik Rafał Sobieraj udzielił naw et 
dyspensy od obow iązującej w każdy 
piątek wstrzemięźliwości od pokarmów 
m ięsnych na w ypadek, gdyby była to 
przeszkoda w przyjęciu pielgrzymów do 
domów. Na trasie do Jarocina pogoda 
płatała grupom różne figle. Rano spie
kło ich słońce, potem  zmoczyła ulewa. 
Pojaw ił się  naw et g rad . Mimo tych 
niespodzianek do naszego m iasta jak 
zaw sze wchodzili z pieśnią na ustach 
i radością.

(Is)

POGRZEBOWE
JAN MARCINIAK

Ja roc in , u l M o n iu s z k i lO a  
le i (62 ) 7 4 7 -1 8 -2 0  

c zy nn e  od 8.00 do  17 00 
ca ło d o b o w o  te l 6 0 4 -2 4 2 -4 8 9

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNA I PROFESJONALNA OBStUGĘ

0

(II I K I A  C L N Y  USŁUG POM NIKI W S P O M N IEN IA  K O N IA K I

f t m 1  J f i f .

www.jezierskisc.pl
D Y/UR

CAŁO D O B O W Y

601 8 6 9 -1 1 1

O D ES ZLI 00  N A S .. NAJIAHSZA . . . .  y . n f r a p l f
K o m  ik s o w a  „ „ Z , , ; ;
O flR tA  UtUUO n m r .n u
CMI H I  ARNU 

r m . i t / i n n w r a i

CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

CZŁONEK POLSKIE! IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Ja ro c in , ul. Szpitalna 4 
B iu ro  o b s łu g i k lie n ta  c z y n n e  o d  8 .00  d o  17.00 

le i. k o m .;5 0 9 /6 6 0 -0 4 8 ,Łc n ło d o b o w \ 509/320-121

NAJTAŃSZE USŁU

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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C zynne: p o n . p t .  8 .0 0 -1 7 .0 0  
s o b o ta  8 .0 0 -  M .0 0

SALON M EB LO W Y
Jarocin, ul. Wojska Polskiego 47 (I piętro)

te l .  6 2  7 4 7  9 5  1 0  /  b r w ja r o c in @ w p .p l  
G O D ZIN Y OTWARCIA: p o n .-p t . 1 0 - 1 8 ,  SOb. 1 0 - 1 3

O  facebook.com /Black Red W b ite  Jarocin

AUTO
SZYBY
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

Tel. 607 560 682
Pleszew, ul. Podgórna 21

SPRZEDAŻ 
CIELĄT

SKUP
BYDŁA

tel. 691 465 596

MASZYNY DO SZYCIA, HAFCIARKI 
SPRZĘT PRASOWALNICZY 
AKCESORIA 
DO SZYCIA I HAFTU

SPRZEDAŻ NAPRAWA 
PRZEGLĄDY TECHNICZNE 
DORADZTWO I WYPOSAŻANIE 
PRACOWNI k r a w ie c k ic h
(pomoc przy zatazeniu działalności gospodarcze j)

Tel. 602/128-512

N A J T A Ń S Z A
POŻYCZKA
DLA KAŻDEGO

c s .

GARAŻE B laszan e  BRAM Y G arażow e  
| K O JC E  dla Psów  W iaty K ontenery

Najniższe CENY 
Różne wymiary 
Dogodne RATY
Transport i montaż 
O R A T18 cały KRAJ

w w w .k o n s t a l- g a r a z e .p l  W Z M O C N I 
61-812-54-69 62-586-07-83 63-278-62-25 509-574-644 
65-619-34-15 63-220-26-46 68-419-03-39 509-058-388

Tel. 517 817 208

SPRZEDAM atrakcyjne
GRUNTY ROLNE

- w  g m in ie  Jarocin  i K o tlin
- d z ia łk i ró żn e j w ie lkośc i 

od 3 do 13 ha

te l. 6 6 9  9 9 8  713

• naprawa 
odprysków
Pleszew, ul. Kubackiego 55

Tel. 660-252-097
P R O M O C J A ]
NA SPRZEDAŻ

KOBMO m
STANOS Sp. z o.o.

Al Niapodlegtoici 30  (plac GS), Jarocin 
tel 62 /505 30 90 luj) f t O T K  073 |

BIURO REKLAMY<<<
‘-Jarocińska!

A rtu r  A n tc za k
508 318 922
A n g e lika  W ło d a rc z y k
509 082 772

Jarocin, ul. Kasprzaka la  
tel. (62 ) 747  47  47

O K N O S TY L
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C.

Producent okien PVC

aluplast i O T  RATY"!
Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
a okna, drzwi Szybki termin realizacji zamówienia!!!
« rolety, moskitiery 63_820Piaski u/ Gostyńska 11 (piac GS)
■ bramy, parapety teL (65)5720830
■ d rzwi wew. i zew. kom . 603 803 866,691 709 405

http://www.jarocinska.pl
mailto:brwjarocin@wp.pl
http://www.konstal-garaze.pl
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Rocznicowe strzelanie w  Kloce
Nie nudzili się na trybunach ci, któ

rzy w sobotnie popołudnie odwiedzili 
stadion w Klęce. W dwóch meczach 
zorganizowanych w ramach obchodów 
35-lecia klubu Phytopharm (dawniej 
H erbapol) zobaczyli aż 22 bram ki. 
Najpierw oldboje z Klęki po ciekawym 
spotkaniu pokonali 7:4 weteranów Po
lonii Środa, a później trzecioligowa eki
pa ze Środy rozgromiła 10:1 aktualny 
skład gospodarzy.

Nie m a chyba na świecie drugiego 
takiego klubu, w którym w jednej d ru 
żynie w tym samym czasie występowało 
dziewięciu braci i dwóch kuzynów. Pił
karska rodzina Parusów z Klęki znana 
jest nie tylko w Wielkopolsce. To właśnie 
dzięki niej od 35 lat (aktualnie gra już 
kolejne pokolenie) Klęka istnieje na 
piłkarskiej mapie Polski.

Uroczystości 35-lecia powstania

klubu rozpoczęły się od części oficjal
nej w restauracji Hotelu Park, podczas 
której wręczono odznaczenia i podzię
kowania zasłużonym dla klubu instytu
cjom i osobom. Przedstawiono również 
klubową monografię, którą napisali 
Marcin Parus (syn Jacka, wieloletniego 
prezesa klubu) oraz Tomasz Siwiński.

Odznaczanie kontynuowano rów
nież na stadionie. Tam też odbyta się 
uroczystość nadania imienia obiektowi, 
który o d  soboty oficjalnie nazywa się 
„Stadion Gm inny imienia Zygm un
ta W oźniaka w Klęce”. Akt nadania 
imienia z rąk władz gminy odebrała 
m.in. Mieczysława Woźniak, wdowa po 
działaczu i jednym z pomysłodawców 
budowy.

G łów nym  punktem  jub ileu szu  
była jed n ak  ryw alizacja sportow a. 
Najpierw na boisko wybiegli weterani

H erbapolu (Phytopharm u) i Polonii 
Środa. Z a piłką biegali panowie z kil
ku pokoleń. N ajstarszym  oldbojem  
z Klęki byt Janusz Namysłowski (były 
piłkarz i trener H erbapolu, aktualnie 
prezes jarocińskiej Spółdzielni M le
czarskiej), a  najm łodszym  Łukasz 
G uszczak, który nie skończył jeszcze 
„przepisowych” 35 lat. Choć sylwetki 
większości graczy trochę odbiegały 
od  „no rm y”, to  um ie ję tn o śc i p ił
karskich nie zabrakło. Lepiej mecz 
rozpoczęli goście ze Środy, ale na 
koniec trium f świętować mogli w e
terani z Klęki.

W  drug im  sp o tk an iu  nie było  
niespodzianki. Trzećioligowa Polo
nia Ś roda rozgrom iła 10:1 aktualny 
zespól Phytopharm u, prow adząc już 
w 8. m inucie 3:0.

( fa f)

W meczu oldbojów z Klęki i Środy lepsi okazali się gospodarze * A-klasowym Phytopharmem nie było 
wygrywając 7:4 niespodzianki. Średzianie wygrali aż 10:1

Na trybunach można było spotkać wielu byłych piłkarzy Herbapolu i Phytopharmu Klęka

Phytopharm: Mariusz Głowacki - Józef Parus. Jacek Parus. 
Janusz Namysłowski, Stefan Węclewski - Jarosław Kuderczak, 
Ryszard Tomczak, Grzegorz Parus, Szymon Gogulski - Dariusz 
Parus, Piotr Osiński
Grali także: Paweł Parus, Arkadiusz Aleksandrowicz, Marcin 
Fleszar, Łukasz Guszczak, Janusz Jędrzak, Marek Łukaszyk, 
Adam Parus, Tomasz Parus, Daniel Plócieniczak, Robert 
Ptócieniczak, Michał Sikorski, Albert Stużewski, Krzysztof 
Szczotka, Mariusz Wojciechowski

OH drużynie Polonii Środa Wlkp. zagrali byli zawodnicy 
Herbapolu Klęka i Pbytopharmu Klęka - Paweł Hoffmann, 
Robert Czapliński. Marek Grodzki i Jacek Bogusławski) .

0:1 - Rafał Madela (4.)
0:2 - Rafał Madela (7.)
1:2 - Adam Parus (20.)
1:3 - Marcin Duchala -  z rzutu karnego (26.)
2:3 - P io tr Osiński - z rzutu karnego (33.)
3:3 - Jarosław Kuderczak z rzutu karnego (38.)
4:3 • Tomasz Parus (4 4.)
5:3 P io tr Osiński (47.)
5:4 - Sławomir Dubiński (52.)
6:4 Mariusz Wojciechowski (76.)
7:4 -  Krzysztof Szczotka (78.)
(W 63. minucie Jacek Bogusławski (Polonia) nie wykorzystał 
rzutu karnego strzelił nad bramką). Grano 2x40 minut.

MECZ TOWARZYSKI

Phytopharm: Hubert Stefaniak (31. Mikołaj Parus; 61. Marcin 
Lewandowski) -  Adam Adamczyk (46. Marcin Parus), Michał 
Kościelniak, Arkadiusz Cepa (46. Paweł Teterycz), Przemysław 
Kropski (61. Sebastian Dyderski; 86 Patryk Idczak) - Filip 
Osiński (46. Tomasz Mikołajczak). Krzysztof Zawacki, Pabyk 
Idczak (46. Łukasz Zawacki), Eryk Kowalski (71. Konrad 
Wolski) - Dawid Kuczyński, Mateusz Nowak

0:1 -  Krzysztof Bartoszak (5.)
0:2 - Krzysztof Bartoszak (7.)
0:3 - Jakub Solarek (8.)
0:4 - zawodnik testowany III (21.) 
0:5 - Mateusz Roszak (40.)
0:6 - zawodnik testowany III (43.) 
0:7 - Adam Gajda (52.)
1:7 - Tomasz M iko ła jczak (54.) 
1:6 - Łukasz Bialożyt (63.)
1:9 ■ zawodnik testowany VI (75.) 
1:10 - Łukasz Bialożyt (89.)

ODZNACZENIA
I PODZIĘKOWANIA PRZYZNANE 
Z OKAZJI 35-LECIA KLUBU 
PHYTOPHARM KLĘKA (DAWNIEJ 
HERBAPOL):

ODZNACZENIA:
► Ire n eu sz  Ja n ick i - Brązowa Odznaka 
Honorowa Polskiego Związku Pitki Nożnej, Od
znaka za za s łu g  w rozwoju LZS województwa 
w ielkopolskiego
► Józef Ja n ick i - Złota Odznaka Honorowa 
Wielkopolskiego ZPN (pośm iertn ie), wyróż
nienie odebrała wdowa po zm arłym  -  Lidia 
Janicka
► W ies ław  P arus - Złota Odznaka Honorowa 
Wielkopolskiego ZPN (pośm iertn ie), wyróżnie
nie odebrał b ra t zmarłego -  Jacek Parus
► S y lw es te r G uszczak - Srebrna Odznaka 
Honorowa Wielkopolskiego ZPN, Honorowa 
Odznaka LZS w  stopniu złotym
► Ja ros ław  K ud e rcza k  - Srebrna Odznaka 
Honorowa Wielkopolskiego ZPN, Honorowa 
Odznaka LZS w  stopniu złotym
► Jacek P arus - Srebrna Odznaka Honorowa 
W ielkopolskiego ZPN, Honorowa Odznaka 
LZS w stopniu złotym , Odznaka za zasługi
w  rozwoju LZS województwa wielkopolskiego, 
Honorowa Odznaka Zasłużony Działacz LZS 
I  Rom an M ic h a la k  - Honorowa Odznaka 
Zasłużony Działacz LZS
► Adam P arus - Honorowa Odznaka LZS 
w stopniu srebrnym
► P io tr  Czeszyk - Honorowa Odznaka LZS 
w  stopniu brązowym
► Janusz Jęd rzak  -  Honorowa Odznaka LZS 
w  stopniu brązowym
► M a c ie j Parus -  Honorowa Odznaka LZS 
w  stopniu brązowym
► M a rc in  P arus -  Honorowa Odznaka LZS 
w  stopniu brązowym
f  K rzysz to f S zczo tka  - Honorowa Odznaka
LZS w  stopniu brązowym
► Ł uk as z  Zaw ack i -  Honorowa Odznaka LZS 
w  stopniu brązowym

PODZIĘKOWANIA ISTAUETKI:
V G m ina Nowe M ias to  nad W artą
(Julita C iarcińska - W achowiak i Aleksander 
Podemski)
► F irm a  P hy to ph a rm  K lęka S.A. (M aria Sta- 
m ierowska, Wojciech Skrobański, Arkadiusz 
Szymurski, Jerzy Jambor)

PODZIĘKOWANIA:
Maciej Dolała, Marek Gieratka, Andrzej Karaś, 
Tadeusz Płotka, Tomasz S iw ińsk i, Sławom ir 
Szybiak, P iotr Czeszyk, Janusz Jędrzak, Maciej 
Parus, M arcin Parus, Krzysztof Szczotka, Łu 
kasz Zawacki, Adam Parus. Roman M ichalak, 
Paweł Roguszczak, Stefan Węclewski

Drużyna oldbojów Phytopharmu (Herbapolu) Klęka

Władze gminy wręczyły pani Mieczysławie Wożniak oraz 
prezesowi klubu Piotrowi Czeszykowi akt nadania imienia 
„Stadion Gminny imienia Zygmunta Wożniaka w Klęce"
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Szczęśliwy weekend Judoków
Trzynaście m edali przywieźli 

z dwóch ostatnich zawodów judocy 
Ipponu Jarocin. Najbardziej obfity 
w krążki byl start w XII Ogólnopol
skim Turnieju J udo Dzieci i M łodzi
ków w Lipnie, w którym wystartowało 
aż jedenastu młodych zawodników. 
Przywieźli oni złoty, cztery srebrne 
i sześć brązowych medali.

W rywalizacji wzięło udział nie
mal 300judoków, a dla większości na
szych reprezentantów byty to pierw
sze walki, które zakomłzyły się bbrdzo

dobrym i wynikami. - N ie oceniam  
moich zawodników przezprym at wiel
kiego wyczynu, bo to są dzieci i cieszę 
się, jeśli dobrze w  padają w zawodach. 
Tak było tym razem. Jestem  też zado
wolony z tego, że wrócili do domu bez 
kontuzji, bo to ważne - dodaje Jacek 
Tomczak, trener Ipponu.

Dzień później czteroosobow a 
reprezentacja jarocińskich judoków 
pojechała do Berlina na Międzynaro
dowy Turniej Tuzla Cup, który także 
byl szczęśliwy dla naszego klubu.

Aleksandra Grygiel wywalczyła sre
bro, a Patryk Hetmańczyk - brąz. 
Poza strefą medalową znaleźli się 
dwaj pozostali zawodnicy: Szymon 
Raszewski (V.) i M ateusz Grodzki 
(V II) - To był turniej towarzyski, ale 

jego poziom  byl wysoki. M usiałam sję 
mocno nagimnastykować, żeby wywal
czyć drugie miejsce - mówi Ola, która 
wygrała trzy walki, z czego jedną 
przed czasem, a raz musiała uznać 
wyższość rywalki.

(seb)

Reprezentacja Ipponu Jarocin zakończyła zawody w Lipnie sukcesem

Sztangista z Tarzec wywalczył 
awans na olimpiadę

N ajlepsi sztangiści z Z espołu  
Szkól Przyrodniczo-B iznesow ych 
w Tarcach w ystartow ali w turnieju 
podnoszen ia  ciężarów  zorganizo
w anym  z okazji rocznicy P oznań 
skiego C zerw ca. Byl to  rów nież 
spraw dzian przed elim inacjam i do

O gólnopolsk iej O lim piady  M ło 
dzieży w G dańsku.

Tydzień później pięciu najbar
dziej w yróżniających się sz tang i
stów  wzięło udział w elim inacjach 
do  O O M  i ukończyło kwalifikację 
n a  b a rd z o  w ysokich m iejscach .

ZWYCIĘZCY W TURNIEJU Z OKAZJI 
ROCZNICY POZNAŃSKIEGO CZERWCA 
Dziewczęta »
kat. 48 kg. I. Wiktoria Pawłowska (25 + 33 ) - 58 kg 
kat. 63 kg: Anna Pawłowska (49 + 55 ) -  104 kg 
ka t + 7 5  kg: Edyta Budzińska (30 + 39 ) - 69 kg 
Chłopcy
kat. 62 kg: Michał Kostrzewski (50 + 60 ) - 110 kg 
kat. 69 kg: Kajetan Matuszewski (65 + 92 ) -  157 kg 
kat. 77 kg: Mateusz Filipiak (7 1 + 8 5 ) - 156 kg 
ka t 85 kg: Miłosz Kosmowski (64 + 83 ) - 147 kg 
kat. 94 kg. Paweł Jakubowski (50 + 70 ) - 120 kg 
kat. + 1 0 5  kg: Szymon Staniewski (98 + 10 5 ) - 203 kg

Wyniki e lim inac ji do Ogńlnopolskiej O limpiady Młodzieży 
Dziewczęta
kat. 48 kg: III. Wiktoria Pawłowska - (27 + 38 ) -  65 kg 
ka t + 7 5  kg: IV. Edyta Budzińska (28 +  36) - 64 kg 
Chłopcy
kat. 77 kg: VII. Mateusz Filipiak (65 + 86 ) - 151 kg 
kat. 85 kg: V. Miłosz Kosmowski (56 + 76 ) -  132 kg 
kat: + 1 0 5  kg: I. Szymon Staniewski (92 + 11 0 ) - 202 kg

Szymon Staniewski zajął pierwszą 
lokatę w kategorii +105 kg i wywal
czył aw ans do  finałów, a na najniż
szym stopn iu  podium  uplasow ała 
się Wiktoria Pawłowska w kategorii 
48 kg.

(seb)
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Kadrowa rewolucja
O sta tn ie  d n i to  g orą cy  okres 

d la  p iłka rzy  Jaroty  Jaroc in . Część 
z a w o d n ikó w  p o s ta n o w iło  rozstać 
się z JKS-em  i szukać p iłka rsk iego  
szczęścia w  innych k lubach. W śród 
n ich  są c i, k tó rzy w  ubieg łym  sezo
nie s ta n o w ili trzon  drużyny.

P iłkarzem  M ieszka Gniezno zo
s ta ł D am ian Paw lak. - Moja um o
wa z JaPotą dobiegła końca wraz 
z zakończen iem  sezonu. Z k lu 
bem  nie było żadnych rozmów co 
do przyszłości, a swoją dobrą grą 
zwróciłem  uwagę innych k lubów  - 
m ó w i Paw lak. - Spotka liśm y się, 
przedstaw ili swoją propozycję, któ
ra była bardzo atrakcyjna i  zdecy
dowałem  się odejść - doda je  były 
ju ż  p om o cn ik  JKS-u. Jego decyzja 
może d z iw ić  o ty le , że gnieźn ieński 
k lu b  w  o s ta tn im  sezon ie  w y w a l
czy ł aw ans z  okręgów ki do  IV lig i.
- W  Gnieźnie tworzy się niezła e k i
pa. Zosta li sprowadzeni m .in . p i ł 
karze z Elany Toruń i  Środy W lkp. 
Poza tym  władze k lubu  m ają d łu 
goletni p lan i chcą walczyć o awans
- w y ja śn ia  Paw lak.

Kolejnym ważnym  piłkarzem m i; 
n ionego sezonu, k tó ry  zdecydow ał 
się odejść, je s t M ateusz M o lew sk i. 
Jem u także  kon trak t w ygas ł z koń
cem  sezonu. - Dostałem dobrą p ro 
pozycję na fa jnych warunkach ze 
Środy W lkp. z perspektywą w a lk i
0 awans i  p rzy ją łem  ją  - tłum aczy.
- Przeważyło też to, że do Środy 
będę m ia ł dużo b liże j n iż do Jaroci
na. W  Poznaniu m am  sporo zajęć, 
s tu d ia  i  do te j po ry  trudno  było  
m i to wszystko pogodzić - dodaje . 
Także Karol Szym ański, byty p iłkarz 
Jaroty, w zm o cn ił szeregi Polon ii.

Przygodę z Ja ro tą  kończą  też 
w ypożyczeni z im ą  obrońcy Daniel 
N a jd u c h  (S a nd ec ja  N o w y  Sącz)
1 Łukasz R ylukow ski (Polon ia  By

tom ) oraz pom ocn ik  Dam ian Błasz
czyk (O strovia  1 9 0 9 ) . W  ub ieg łym  
tygodn iu  na tes tach  w  innych  k lu 
b a ch  p rz e b y w a li ta k ż e  H u b e r t 
A n tk o w ia k  i D an ie l M a lin a . N ie 
o fic ja ln ie  m ów i się, że to  nie koniec 
pożegnań z JKS-em.

Na tre n in g a c h  w  o s ta tn ic h  
d n ia c h  p o ja w iło  s ię  n a to m ia s t  
w ie le  now ych  twarzy. W śród n ich  
b y ł m .in . b ram karz  W arty  Poznań 
M a te usz  F ilip o w ia k  i za w o d n ic y  
z pola.

(seb)

Damiana Pawlaka nie zobaczymy 
w przyszłym sezonie na boiskach 
III ligi

A ntkow iak na testach w I lid ze
Hubert Antkowiak, najlepszy strzelec Jaroty Jarocin w  ostatnim sezonie, który zdobył 19 
bramek, tra fi! na tygodniowe testy do l-ligowej Miedzi Legnica. Wychowanek JKS-u kolejny raz 
znalazł się w sferze zainteresowań zespołów z zaplecza Lotto Ekstraklasy. Zimą wziął udziat 
w testach w  Stomilu Olsztyn.

Z ag ra ją  d w a  m ecze jed n eg o  dn ia
Poznaliśm y harm onogram  m e

czów  spa ringow ych  Jaro ty  Jarocin  
w  przerwie międzyseżonowej. Okres 
p rzygotow aw czy nasi p iłka rze  roz
poczę li 4  lip ca , a w  jego  tra kc ie  
rozegra ją  na jp raw d op od ob n ie j s ie 
dem  spotkań. Najprawdopodobnie j, 
bo ryw a lizac ja  z Tarnovią  Tarnowo 
Podgórne zap lanow ana na 19  lipca 
s to i pod znak iem  zapytan ia .

Bardzo in tensyw n ie  zapow iada

się sobota 2 2  lipca. Tego dnia pod
op ieczn i Janusza N iedźw iedz ia  ro 
zegrają dwa mecze. O 1 0 .3 0  z rrw *  
rzą się z O s tro v ią  O s tró w  W lk p ., 
a o 1 2 .3 0  z Z a g łę b ie m  II L ub in  
(o ile M ie d z io w i p rzegra ją  w  1 /6 4  
fina łu  Pucharu Polski) lub  z Tarnovią 
Ta rn ow o  P odgórne. O s ta tn i sp a 
ring  odbędzie  się 2 9  lipca  o godz. 
1 2 .0 0 ,  a ryw a le m  JKS-u będzie  
W arta  S ieradz.

Harmonogram sparingów Jaroty
Jarota - LKS Goluchów (środa, 12 lipca, godz. 18.30, Jarocin)
Jarota -  KS Polkowice (sobota 15 lipca, godz. 12.00, Jarocin)
Jarota - Tarnovia Tarnowo Podgórne (19 lipca, godz. 18.30, Jarocin) - do ustalenia 
Jarota - Ostroyia Ostrów Wlkp. (sobota, 22 lipca, godz. 10:30, Jarocin)
Jarota -  Zagłębie II Lubin (w przypadku porażki w 1/64 finału Pucharu Polski) lub Tarmwia 
Tarnowo Podgórne (sobota 22 lipca. godz. 12.30, Jarocin)
Jarota - Biały Orzeł Koźmin Wlkp. (środa 26 lipca, godz. 18.00, Koźmin Wlkp.)
Jarota - Warta Sieradz, (sobota 29 lipca, godz. 12.00, Jarocin)
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Swtij cci osiągnęła 
na pierwszych 
mistrzostwach Świata

Mistrzostwa świata mają to 
do siebie, że można nie tylko 
rywalizować z najlepszymi 
o medale, ale także zwiedzić 
kawałek świata. W tym 
przypadku była to Korea 
Południowa

D ziew iąte m iejsce zaję ta  
Patrycja Adam kiewicz w M i
strzostw ach Św iata Seniorów  
w T aekw ondo rozgryw anych 

y  w południowokoreańskim mie
ście Muju. Pochodząca z Jarocina 
zawodniczka stoczyła na D ale
kim Wschodzie trzy walki. Dwie 
wygrała, a w ostatniej musiała 
uznać wyższość rywalki z Ira 
nu, która okazała się minimalnie 
lepsza od młodej taekwondzistki 
A ZS-u AWF Warszawa, wygry- 

| wając 13:11.
Nasza zawodniczka i jej trener 

podkreślają, że założeniem był 
awans na zawody i pokazanie się 
z dobrej strony, co bez wątpienia 
zostało zrealizowane. - Jestem se
niorem dopiero dragi rok i to wielki 
zaszczyt reprezentować Polskę na 

j tak ważnej imprezie - mówi jaro- 
cinianka z pochodzenia. - Lekki 
niedosyt pozostaje, ale i tak jestem  
zadowolona ze swojego startu. Była 

\ to dla m nie przygoda życia. N ie 
tylko pierwszy 'raz poleciałam do 

\ Korei Południowej, ale zaliczyłam  
też debiut na tej imprezie - dodaje 

; Patrycja.
Kolejna edycja m istrzostw  

<  za dwa lata. - Mój następny cel to 
j wywalczenie awansu na te zawody- 

informuje Patrycja Adamkiewicz.
(seb)

MŁODZIEŻOWA MISTRZYNI POLSKI
Patrycia Adamkiewicz od początku roku 
utrzymuje bardzo dobrą łomie. co potwier
dziła w ostatnim czasie, przed wylotem do 
Korei. Wówczas wzięła udziat w Młodzie
żowych Mistrzostwach Polski w Puławach, 
gdzie zdobyta złoty medal

" Pojadą w  mistrzostwach 
Europy

Julita Jagodzińska (KK Tamowa Tarno
wo Podgórne) i Szymon Krawczyk (Voster 
Uniwheels Team) pochodzący z Jarocina, 
znaleźli się w 35-osobowej kadrze Polski oa 
Mistrzostwa Europy Juniorów i Młodzieżow
ców w kolarstwie torowym. Zawody odbędą 

* się w dnia 18-23 lipca w portugalskiej Anadii.
Nasza kolarka wystąpi w sprincie, 

sprincie drużynowym i keirinie w katego- 
m  rii kobiet U-23. Szymon natomiast będzie 

rywalizował na średnich dystansach w wy
ścigu drużynowym na dochodzenie, wyścigu 
punktowym i w Madisonie.

-r (seb)

Jarociński kolarz najlepszy na testach 
w USA. Czekają na niego

To brzm i jak  scenariusz z filmu. 
Młody kolarz, który marzył, żeby za
wodowo kręcić kilometry w Stanach 
Zjednoczonych, dostaje zaproszenie na 
testy do najlepszej ekipy. A to  dopiero 
początek.

- O d dziecka marzyłem, żeby zna
leźć się w Ameryce. Spełniło się to nawet 
znawiązką - mówi Przemysław Kuświk, 
kolarz z Jarocina reprezentujący grupę 
KS M ostostal Puławy. - Zostałem  za
proszony do największej grupy zawodowej 
w USA, Teamu Nom  Nordisk Dopóki nie 
miałem biletu w ręce, nie mogłem w to 
uwierać. Po ponad piętnastogodzinnym  
locie w końcu założyłem strój tej grupy 
i stanąłem  w Atlancie na amerykańskiej 
ziemi. Wtedy jeszcze nie dochodziło do 
mnie, że tu jestem . Wskoczyłem do au
tobusu zespołu, który stal pod lotniskiem  
i zdałem sobie sprawę, że to jednak nie 
sen - odpowiada.

Musiał się pokazać
Pierwszy trening był dla Przemka 

wielką niewiadomą. Tym bardziej, że 
na testy do amerykańskiego zespołu 
zostało zaproszonych 20 zawodników 
z całego świata. Nasz kolarz był jednym 
z najmłodszych w grupie. - Po pierwszej 

jeździe wiedziałem, że będzie dobrze, bo 
zająłem trzecie miejsce w wyścigu indy
widualnym na czas. Przegrałem tylko 
o dwie sekundy z chłopakami o dwa lata 
starszym i od siebie. Kolejnym testem

był 170-kilometrowy trening zakończony 
finiszem  na podjetdzie. Udało m i się fin i
szować na trzeciej pozycji - relacjonuje 
nasz kolarz.

Kolejnym zadaniem był tzw. test 
siły, podczas którego siłę pedałowania 
przelicza się na waty. Tutaj nie miał 
sobie równych. - O statni trening. Do 
przejechania ciężkie 170 km  w górzystym 
terenie. To był decydujący dzień. Po 100 
km  z 25-osobowej ekipy zostało raptem  
12 zawodników. Po następnych 40  - ju ż  
tylko ośmiu, a pięciu z  nich dyktowało 
mocne tempo. Kiedy przyszedł decydujący 
podjazd, na czele zostało czterech kola
rzy, a wśród nich ja . Wiedziałem, że na 
ostatnim  kilometrze m uszę się pokazać. 
Zaatakowałem i wygrałem - opowiada 
Kuświk.

„Przemysław", chcemy cię 
w zespole

Po tren ingu  przyszedł czas na 
podsum ow anie. Trener N ovo N or
disk stwierdził, że jest jeden zawodnik, 
z którym chcieliby wiązać przyszłość 
i zaprosić do 14-osobowego składu. 
- Padło pytanie do pięciu z nas, „kto". 
Każdy patrzył na siebie. W  końcu szef 
ekipy powiedział „Przemysław" (bez pol
skiego znaku - przyp. red.). - Zostałem  
zaproszony na długą rozmowę z  całym  
zespołem. „Przemysławie, odkąd tu jesteś, 
obserwujemy Cię i jesteśm y pod wraże

Przemysław Kuświk podczas testów 
w grupie Team Novo Nordisk

niem twoich możliwości. Jesteś bardzo 
wszechstronnym zawodnikiem. Radzisz 
sobie w każdym  terenie. Chcielibyśmy, 
żebyś został u nas dłużej. Na razie na 
próbę na 2-3 m iesiące” - cytuje słowa 
trenera jarociński kolarz.

N asz zawodnik zaniemówił. - Po 
chwili odpowiedziałem, że z  przyjem no

ścią, ale jeszcze nie teraz, bo wiąże mnie 
kontrakt z  dotychczasową grupą - rela
cjonuje Przemek Kuświk. Okazuje się, 
że kontrakt nie stanowi przeszkody dla 
Amerykanów. - „Jeśli będziesz chciał na 
przyszły rok podpisać z  nam i kontrakt, 
drzwi m asz otwarte. Czekamy na ciebie 
i m amy nadzieję, że ju ż  w styczniu zoba
czymy się na pierwszym zgrupowaniu we 
Włoszech. Wracaj do Polski i jesteśm y 
w kontakcie”- usłyszałem.

Coś pięknego
M łody  k o la rz  g ru p y  z P u ław  

je s t pod  w rażen iem  p ro fe s jo n a li
zm u amerykańskiej ekipy. - Nigdy nie 
m iałem  szans poznać, ja k  od  środka  
wygląda profesjonalna grupa kolar
ska. To była przygoda na całe życie. 
M am nadzieję, że uda m i się podpisać 
kontrakt z tą  grupą w przyszłym  roku
- mówi jarociński kolarz.

- N a treningach nie wierzyłem  w to, 
co w idzę. L u d zie  zatrzym yw ali się, 
prosili o zdjęcie. K ręcili film ik i, kiedy 
przejeżdżaliśm y. P rzeryw ali zajęcia  
i k la ska li nam . K ierowcy a u t p rze
puszczali nas nawet, kiedy m ieliśm y 
czerwone św iatło. Coś pięknego. N ie
stety, w Polsce m ożem y tylko pom arzyć 
o takim  zachow aniu. U nas kierowe)' 
najchętniej by cię jeszcze  rozjechali
- opow iada nam  z uśm iechem  P rze
mysław Kuświk.

(seb)

Cztery medale weteranów
Kiedy czuje zmęczenie, jestem szczęśliwy
Rozmowa z WŁODZIMIERZEM GOŚCINIAKIEM podwójnym złotym 
medalistą Mistrzostw Polski Weteranów w Lekkiej Atletyce 2017

W łodzimierz Gościniak i Jan  Tomczak wzię
li udział w VI M istrzostw ach Polski W eteranów 
w Lekkiej Atletyce. Zawody w Krakowie były bar
dzo szczęśliwe dla naszych reprezentantów, którzy 
przywieźli cztery medale.

Dwa złote krążki padły łupem Gościniaka, który 
w kategorii M50 wywalczył je w biegach na 200 i 400 
metrów. Tomczak natom iast w kategorii M 60 byt 
drugi w trójskoku i trzeci w skoku w dal. Startował 
także w skoku wzwyż, zajął jednak czwarte miejsce.

(seb)

Włodzimierz Gościnak (w środku) na najwyższym 
stopniu podium podczas mistrzostw w Krakowie

Jak zaczęta się pana przygoda z bieganiem?
Rozpocząłem ją w wieku 15 lat, kiedy uczyłem się 
jeszcze w  szkole podstawowej w Wilkowyi. Począt
kowo startowałem w  biegach przełajowych. Później 
zainteresowała się mną Calisia Kalisz, w  której za
cząłem wyczynową przygodę ze sportem.
Od razu posypały się medale?
Pierwszy medal mistrza Polski zdobyłem w  wieku 
16 lat na hali na 6 0 0  metrów jako junior. To był 
szok, bo człowiek ze wsi pochodził i taki sukces 
w  Warszawie. Pamiętam, że byłem tak wyczerpany 
po biegu, że nie mogłem dojść do siebie przez dwie 
godziny. W dresie i butach poszedłem pod prysznic. 
Było mi wszystko jedno, (śmiech) Trafiłem do ka
dry Polski juniorów i od tej pory z zawodów rangi 
mistrzostw Polski zawsze przywoziłem jakiś medal. 
Jak nie złoty, to srebrny.
Później przerwał pan jednak karierę biegacza.
Po stanie wojennym bardzo trudno byłoby wyżyć 
z uprawiania sportu i przerwałem karierę. Otworzy
łem firmę budowlaną i zacząłem pracować. Bieganie 
wiązało się z obozami, wyjazdami, a w  tym  czasie 
urodził mi się drugi syn i nie było na to czasu.
Co pana skłoniło, żeby po latach wrócić do sportu? 
Tęsknota czy przypadek?
Przeczytałem w  jednej z gazet, że w  Toruniu są M i
strzostwa Europy Weteranów. Stwierdziłem, że zacznę 
trenować i zobaczymy, co z tego wyjdzie. Dzieci 
są już odchowane, więc obowiązków rodzinnych 
miałem trochę mniej. To był 2 01 5  rok. Po drodze 
złapałem kontuzję na mistrzostwach Polski i na te 
europejskie zawody już nie pojechałem.
Jednak nie poddał się pan tak łatwo.
W przeszłości ja wprowadzałem syna (Mateusza 
- przyp. red.) do biegania, a teraz on mi pomaga, 
planując treningi, odnowę biologiczną oraz star
ty. W  ubiegłym roku podczas M istrzostw Polski 
w  Opolu na otwartym stadionie wybiegałem srebro. 
Miałem lekki niedosyt, bo przegrałem z rywalem 
ze Środy W lkp. - lekarzem, który ma 14 tytułów 
mistrzowskich.

Tym razem skutecznie się pan odgryzł.
Tak. Zdobyłem dwa złote medale w  biegu na 200  
i 4 0 0  metrów w  kategorii mężczyzn powyżej 50 lat. 
Planowałem wrócić przynajmniej z jednym krążkiem, 
tym na 4 00  metrów. Mój wynik 57 ,93  s jest trze
cim najlepszym w  historii mistrzostw. Poszedłem za 
ciosem i dałem z siebie wszystko jeszcze na 200  
metrów. W  pewnym momencie „odcięło mi prąd", 
ale jakoś dobiegłem i to jako pierwszy, wyprzedzając 
drugiego zawodnika o prawie dwie sekundy.
Nie odpuścił pan. Rywale pewnie zrobiliby tak samo.
Między wami jest duża rywalizacja?
Myślałem, że jestem maniakiem, ale wystarczy 
posłuchać opowieści innych. Jeden z moich kon
kurentów ma prywatnego trenera, fizjoterapeutę, 
przygotowuje się indywidualnie na siłowni, więc 
wokół niego pracują trzy osoby, które rozpisują mu 
dokładnie każdy trening. Każdy cykl przygotowań.
A pan jak się przygotowuje?
Wyjeżdżałem na obozy w góry wraz żoną i nasto
letnią córką. Na co dzień myślę o zbilansowanej g  
diecie i odpowiednim nawodnieniu organizmu. Każ- E= 
dy makro- i mikrocykl treningowy konsultowałem g  
z synem, który jest wykwalifikowanym  trenerem S  
i fizjoterapeutą. Kołem napędowym jest też rodzina, jS  
na której wsparcie zawsze mogę liczyć.
Góry, bieganie... Co jeszcze? P5
Mam różne cykle treningowe. Tak naprawdę mój Lit 
trening poza mniejszymi obciążeniami i liczbą po- g  
wtórzeń nie różni się niczym od treningu zawodow- ~  
ca. Ze względu na mój wiek, obowiązki zawodowe 
i rodzinne bywam zmęczony, dlatego tak ważne 
jest uzupełnianie treningów odnową biologiczną, 
stretchingiem i pilatesem. W moim wieku jak się 
rano wstaje, to czasem wszystko boli. (śmiech) A tu 
trzeba jeszcze do pracy iść i trenować.
Co pan najbardziej lubi w bieganiu?
Moment, kiedy idę na trening, wszystko zostawiam 
za sobą. Stres, problemy. Kiedy czuję zmęczenie, 
wtedy jestem naprawdę szczęśliwy.

Rozmawiał SEBASTIAN MATYSZCZAK f
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